

Biblioteka spaudoje

2005 m.

1. Dudutienė, Violeta. Biblioteka: naujas požiūris: [apie Vilniaus rajono CB ir filialų darbuotojų seminarą, kuris vyko Vilniaus apskrities A. Mickevičiaus bibliotekoje] // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2005, lapkr. 24–30, p.7.
2. Gaidamavičienė, Elena. Gera pasaka visada reikalinga: H. K. Andersenui – 200 metų: [apie renginį, kurį organizavo Nemėžio kaimo biblioteka kartu su Nemėžio mokykla–darželiu] // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2005, geg. 26 – birž. 1, p.2.
3. Skočyk, Teresa. Šventinis renginys Marijampolėje: [apie Naujametinį renginį, kurio organizavime dalyvavo ir bibliotekininkė Regina Skočyk]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2005, saus. 13–19, p. 2.
4. Ulevič, Renata. Pasek man pasaką: [apie renginius, skirtus H.K. Anderseno premijos laureatams Pagirių bibliotekoje] / Renata Ulevič // Tarp knygų. – 2005 Nr. 5, p. 42.
5. Ulevič, Renata. Šventės Pagirių bibliotekoje: [apie Kalėdinį susitikimą vaikams bei neįgaliems žmonėms, skirta Kalėdinį renginį „Tyli naktis“] // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2006, saus. 26 – vas. 1, p. 7.
6. Žukovska, Leokadija. Įkvėpimo kupini metai: [apie Šumsko pagrindinės mokyklos moksleivių meninį bei kultūrinį gyvenimą] / Leokadija Žukovska // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2006, saus. 26 – vas. 1, p. 5.
7. Veikšnienė, Elena. Vaikų knygos savaitė: [apie įvykusią vaikų knygos savaitę Vilniaus rajono Centrinėje bibliotekoje] / Elena Veikšnienė // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2005, geg. 6–12, p. 6.

2006 m.

1. Kuzmina, Česlava. Kompiuteris knygos nepakeis: [pokalbis su Nemenčinės bibliotekos darbuotoja Česlava Kuzmina / kalbėjosi] Česlava Pačkovska.– Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis, 2006–spal. 12–18, p. 3.
2. Ulevič, Renata. Šventės Pagirių bibliotekoje: [apie Kalėdinį susitikimą vaikams bei neįgaliems žmonėms, skirtą Kalėdinį bei Naujametinį renginį „Tyli naktis“] // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2006, saus. 26 – vas. 1, (Nr. 4), p. 7.

2007 m.

1. Andruškevič, Gražina. Vaikų knygos savaitė: [apie Dūkštų bibliotekos surengtą knygos savaitę vaikams] // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2007, Geg. 10–16 (Nr. 19), p. 3. (taip pat ir

lenkų kalba).

2. Paldavičiūtė, Genovaitė. „Moteris rašytojos – Nobelio literatūros premijos laureatės“: [apie renginį. „Parašyta moterų“ vykusį Sudervės bibliotekoje]. // Vilniaus krašto savaitraštis, 2007. – kovo 29 – bal. 4, p. 3. (taip pat ir lenkų kalba).
3. Ulevič, Renata. Knyga – stebuklas ir paslaptys: [apie tradicinę vaikų knygos savaitę Pagirių bibliotekoje]. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2007, bal. 5–11 (Nr. 14), p. 10. (taip pat ir lenkų kalba).
4. Dudutienė, Violeta. Išvyka į Baltarusijos nacionalinę biblioteką: [apie Vilniaus rajono bibliotekininkų išvyką į Baltarusijos nacionalinę biblioteką] // Tarp knygų – 2007 lapkritis, p. 40.

2008 m.

1. Paldavičiūtė, Genovaitė. Kur gyvena knygos: [apie vaikų knygos savaitės renginius Sudervės bibliotekoje]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2008, bal. 3–9 (Nr. 14), p. 2.
2. Paldavičiūtė, Genovaitė. Biblioteka – Kraštotyra – Knyga: [apie Sudervės ir Rastinėnų bibliotekų surengtą kraštotyrinę išvyką Rastinėnų pagrindinės mokyklos moksleiviams]. – iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2008, liep. 10–16, p. 5.
3. Paldavičiūtė, Genovaitė. Šiaurės šalių savaitė: [apie Šiaurės šalių bibliotekų savaitės renginius Sudervės bibliotekoje]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2008, gruod. 4–10, p. 2.
4. Paldavičiute, Genovaite. Biblioteka – krajoznawstwo – książka: [apie Sudervės kaimo bibliotekos kraštotyros darbą]. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2008, 10–16 lipca (nr 28), p. 5.
5. Paldavičiute, Genovaite. Miłośników książki zaprosił Tydzień Bibliotek Krajów Nordyckich / Genovaite Paldavičiute: [apie Šiaurės šalių bibliotekų savaitę Sudervėje]. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2008, 4–10 grudnia (nr 49), p. 2.
6. Rybakowa, Jadwiga. Spotkanie z książką: [apie Vaikų knygos savaitę Zujūnų kaimo bibliotekoje] // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2008, 24–31 kwietnia (nr 17), priedas „Rota“, p. 1.
7. Rybakowa, Jadwiga. Praeities ir dabarties kultūrinis tiltas: [Buivydiškėse įvyko renginys, skirtas parkams kaip praeities paveldui] // Tarp knygų. – 2008, Nr. 9, p. 40.
8. Ulewicz, Renata. Polubić czytanie: [apie renginį vaikams Pagirių kaimo bibliotekoje] // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2008, 10–16 kwietnia (nr 15), p. 2.

2009 m.

1. Baranowskaja, Irena. Otwarcie biblioteki w Starym Siole. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2009, 3–9 grudnia (nr 49), p. 2.
2. Baranowskaja, Irena. Dar viena kaimo biblioteka: [apie Vilniaus r. Centrinės bibliotekos Senasalio kaimo filialo atidarymą]. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2009, gruod. 3–9, p.2.

2010 m.

1. Dudutienė, Violeta. Vilniaus rajono centrinei bibliotekai – 70 // Tarp knygų. – 2010, Nr. 6 (birželis), p. 40.
2. Klimaševska, Ivona. Naujas bibliotekos veidas: Vilniaus rajono centrinės bibliotekos 70–metis. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2010, bal. 29 – geg. 5 (Nr. 17), p. 1, 5.
3. Mikulevič, Irena. Naujas gyvenimas po senu stogu: Bareikiškėse įsikurs Turizmo ir informacijos centras: [apie Turizmo ir informacijos centro įkūrimo projektą Bareikiškėse ir vienos jo dalies – V. Sirokomlės muziejaus–bibliotekos renovacijos darbus] // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2010, rugs. 23–29 (Nr. 38), p. 5.
4. Ulevič, Renata. Šiaurės šalių bibliotekų savaitė: [apie Šiaurės šalių bibliotekų savaitės renginius Pagirių kaimo bibliotekoje]. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2010, lapkr. 25 – gruod. 1 (Nr. 47), p. 3.
5. Ždanovič, Zigmunt. Tikrų tikriausia gydykla: Rukainiuose pradėta statyti nauja ambulatorija: [apie Baltarusijos konsulo dalyvavimą Rukainiuose ir renginyje, skirtame baltarusių poeto F. Bohuševičiaus 170–ųjų gimimo metinių minėjime Savičiūnų bibliotekoje]. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2010, geg. 27 – birž. 2, p. 1, 3.
6. Rimša, Vytautas. Vilniaus apskrities bibliotekininkų šventė: [apie Vilniaus apskrities miestų ir rajonų savivaldybių viešųjų bibliotekų darbo jubilatų šventę Vilniaus apskrities Adomo Mickevičiaus viešosios bibliotekos konferencijų salėje]. – Ilustr. // Voruta. – 2010, vas. 6 (Nr. 3), p. 9.
7. Šepetytė, Danutė. Katinams laikraščių nereikia: [apie padėtį Vilniaus rajono Ažulaukės bibliotekoje, kuri šiais metais gauna ir gaus dar mažiau periodinės spaudos ir knygų, jos ateitį, pateikiamas vedėjos I. Nikončik pasisakymas, informacija apie Rudaminos bibliotekai skirtas lėšas spaudai ir knygoms 2009 m. ir šiais metais]. – Ilustr. // Respublika. – 2010, kovo 27, p. 11.
8. Akcija „Dzień w Internecie“: w dniach 2–5 br. w Bibliotece Centralnej Rejonu Wileńskiego odbyła się akcja „Dzień w Internecie“. – Ilustr. // Kurier Wileński. – 2010, 19 marca (nr 51), p. 7.

9. Centralna Biblioteka Rejonu Wileńskiego w Rudominie obchodzi jubileusz 70-lecia. – Portr. // Kurier Wileński. – 2010, 7 maja (nr 84), p. 6–7.
10. Gedris, Eva. Mieszkańcy Kabiszek mogą rozwijać piśmienność komputerową: [apie Vilniaus rajono centrinės bibliotekos Kabiškių kaimo filialą]. – Ilustr. // Kurier Wileński. – 2010, 16 marca (nr 48), p. 4.
11. Mažul, Henrik. Honory dla bibliotekarzy: [Vilniaus rajono centrinės bibliotekos 70-mečiui] / Henryk Mažul // Magazyn Wileński. – 2010, nr 5, p. 40.
12. Sokołowska, Teresa. Most do piśmienności komputerowej: [apie internetinės skaityklos atidarymą Kabiškių kaimo bibliotekoje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2010, 18–24 marca (nr 11), priedas „Rota“, p. 2.
13. Ždanovič, Zigmunt. Lecznica z prawdziwego zdarzenia: w Rukojniach rozpoczęto budowę nowego ambulatorium: [apie Baltarusijos konsulo dalyvavimą Rukainiuose ir renginyje, skirtame baltarusių poeto F. Bohuševičiaus 170-ųjų gimimo metinių minėjime Savičiūnų bibliotekoje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2010, 27 maja – 2 czerwca (nr 21), p. 1, 3.
14. Šepetytė, Danutė. Котам газеты не нужны: [apie padėtį Vilniaus rajono Ažulaukės bibliotekoje, kuri šiais metais gauna ir gaus dar mažiau periodinės spaudos ir knygų, jos ateitį]. / Дануте Шепетите. – Ilustr. // Республика. – 2010, 30 марта, p. 3.

2011 m.

1. Daugiau lėšų bibliotekoms: [apie 2011 m. valstybės biudžeto lėšas skirtas naujoms knygoms ir kitų rūšių informacijos šaltiniams įsigyti] // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2011, vas. 24 – kovo 2, p. 12.
2. Gaidamovič, Dorota. Stebuklų diena Ažulaukėje: [apie naujametinį renginį, vykusį Ažulaukės bibliotekoje] / Dorota Gaidamovič. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2011, saus. 20–26, p. 3.
3. Klimaševska, Ivona. Į biblioteką kaip į pamoką: kompiuterinio raštingumo mokymai gyventojams: [apie kompiuterinio raštingumo kursus Vilniaus rajono bibliotekose] // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2011, spal. 20–26, p. 5.
4. Klimaševska, Ivona. Reikalus tvarkyti internetu: [apie asociacijos „Lingas į ateitį“ ir kaimo bibliotekų darbuotojų gyventojams organizuojamus elektroninių paslaugų kursus pagal projektą, finansuojamą iš Europos Sąjungos lėšų „Lietuvos e. piliečiui – paslaugos internete“] // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2011, saus. 27 – vas. 2, p. 2.
5. Gajdamowicz, Dorota. Dzień cudów w Orzełowce: [apie naujametinį renginį Ažulaukės kaimo bibliotekoje] / Dorota Gajdamowicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2011, 20–26 stycznia (nr 3), priedas „Rota“, p. 2.

6. Klimaševska, Ivona. Do biblioteki na szkolenia: kursy komputerowe dla mieszkańców: [apie kompiuterinio raštingumo kursas Vilniaus rajono bibliotekose]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2011, 13–19 października (nr 41), p. 6.
7. Klimaszewska, Iwona. Fundacja wspiera biblioteki: [Fondas „Oświata Polska za Granicą“ (Lenkija) padovanojo Vilniaus rajono centrinę bibliotekai knygų už 7 110 litų]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2011, 3–9 marca (nr 9), priedas „Rota“, p. 2.
8. Klimaszewska, Iwona. Książki w darze od czytelników: darczyńcy wspierają wiejskie biblioteki. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2011, 24–30 listopada (nr 47), priedas „Rota“, p. 7.
9. Klimaszewska, Iwona. Kursy e-usług dla mieszkańców: [apie asociacijos „Langas į ateitį“ ir kaimo bibliotekų darbuotojų gyventojams organizuojamus elektroninių paslaugų kursus pagal projektą, finansuojamą iš Europos Sąjungos lėšų „Lietuvos e.piliečiui – paslaugos internete“] // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2011, 27 stycznia – 2 lutego (nr 4), p. 2.
10. Klimaševska, Ivona. Miejsce spotkań miejscowej ludności: ośrodki kultury – brakuje wszechstronnej działalności: [apie Vilniaus rajono kultūros įstaigas]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2011, 21–27 kwietnia (nr 16), p. 6.
11. Klimaszewska, Iwona. Pół wieku wśród książek: 50-lecie pracy zawodowej zasłużonej bibliotekarki: [apie Rastinėnų kaimo biblioteką bei bibliotekininkę Henruką Maksimovič]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2011, 22–28 września (nr 38), priedas „Rota“, p. 5.
12. Klimaszewska, Iwona. Sięgać po książkę: [apie Nemenčinės miesto biblioteką] / Iwona Klimaszewska. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2011, 28 kwietnia – 4 maja (nr 17), priedas „Rota“, p. 6.
13. Ždanovič, Zigmunt. Pracowici ludzie i dobrzy sąsiedzie: otwarcie wystawy fotograficznej w MEW: [apie Vaidotų bibliotekininkės F. Bujnovskos organizuotą, dokumentinės fotografijos iš totorių gyvenimo, parodą VKM Nemenčinėje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2011, 31 marca – 6 kwietnia (nr 13), priedas „Rota“, p. 6.

2012 m.

1. Garliauskiene, Jelena. Dvi knygų parodos: [Nemenčinės bibliotekoje]. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2012, sausio 26 – vasario 1, p. 11.
2. Jaskonienė, Dalia. Lietuvos savivaldybių viešosios bibliotekos 2011 metais: [rašoma apie Vilniaus rajono CB kraštotyrinę veiklą, projekto „Vilniaus apskrities kraštotyros informacijos skalida internete“ įgyvendinimą] – Lent., graf., iliustr. – Pabaiga. Pradžia 6 nr. – Bibliogr.: 5 pavad. // Tarp knygų. – 2012, Nr. 7/8, p. 2–3.

3. Balčiuniene, Alina. „Lira Syrokomli“: [apie renginių ciklą „Sirokomlės lira“ („Lira Syrokomli“) Bareikiškėse]. – Ilustr. // Tygodnik Wilenszczyzny. – 2012, 7–13 czerwca, priedas „Rota“, p. 4.
4. Garliauskiene, Jelena. Dwie wystawy książek: [Nemenčinės bibliotekoje]. – Ilustr. // Tygodnik Wilenszczyzny. – 2012, 26 stycznia – 1 lutego, p. 6.
5. Kuzmicka, Krystyna. Poetyckie popołudnie w bibliotece: [apie poezijos popietę Nemenčinėje]. – Ilustr. // Tygodnik Wilenszczyzny. – 2012, 15–21 listopada, priedas „Rota“, p. 1, 2.

2013 m.

1. Paldavičiūtė, Genovaitė. Įdomaus žmogaus pasakojimas: skaitytojų išvyka į Neries regioninį parką: [apie Sudervės bibliotekos skaitytojų išvyką, kurią organizavo bibliotekininkė G. Paldavičiūtė]. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2013, birž. 27 – liepos 3, p. 9.
2. Biblioteka w Mariampolu zaprasza: [apie Velykinę parodą Marijampolio kaimo bibliotekoje (Vilniaus r.)] // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2013, 28 marca – 3 kwietnia (nr 13), priedas „Rota“ (nr 745), p. 2.
3. Garliauskienė, Jelena. Poetycka jesień seniorów: [apie literatūrinį renginį senjorams, organizuotą Nemenčinės miesto bibliotekoje (Vilniaus r.)]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2013, 28 listopada – 4 grudnia (nr 48), priedas „Rota“, p. 2.
4. Kabelis, Olga. Na naukę nie jest późno: kursy obsługi komputera w bibliotece w Pogirach: [apie kompiuterinio raštingumo kursų senjorams Pagirių kaimo bibliotekoje (Vilniaus r.)] // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2013, 28 listopada – 4 grudnia, priedas „Rota“, p. 2.
5. Paldavičiūtė, Genovaite. Interesujące opowiadanie: wyjazd czytelników biblioteki do Parku Regionalnego Wilii: [apie Sudervės bibliotekos skaitytojų išvyką į Neries regioninį parką, kurią organizavo bibliotekininkė G. Paldavičiūtė]. – Ilustr. // Tygodnik Wilenszczyzny, 27 czerwca – 3 lipca, p. 6.
6. Savukynaitė, Jolanta. Vaikai Lietuvos bibliotekose: [rašoma ir apie Kalvelių biblioteką] // Tarp knygų. – 2013, Nr 12, p. 10.
7. Sinkiewicz, Stanisława. Rodzinna wieś – to pola, łąka...: spotkanie w Ławaryszkach: [apie Lavoriškių kaimo bibliotekos organizuotą knygų „Slabados kaimo istorija ir tradicijos“ aptarmą] / organizatorė // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2013, 14–20 listopada (nr 46), priedas „Rota“, p. 2.
8. Vorobiej, Teresa. Święto, jakiego nie było: [apie Vikų gynimo dienos šventę, kurią

organizavo Veriškių kultūros centras ir kaimo biblioteka] – Ilustr. // Tygodnik Wilenszczyzny. – 2013, 20–26 czerwca (nr 25), priedas „Rota“, p. 8.

9. W krainie bajek: [apie renginį vaikams, kurį organizavo Karvio kultūros centras kartu su Karvio biblioteka] // Tygodnik Wilenszczyzny. – 2013, 25 kwietnia – 1 maja (nr 17), priedas „Rota“, p. 8.

2014 m.

1. Gurskaja, Jelena. Menas neturi ribų...: [apie Zujūnų vidurinės mokyklos moksleivių dalyvavimą projekte „Sveiks, sveteli margs“, skirtame 2014-iems jubiliejiniais K. Donelaičio metams, dalyvavo ir Zujūnų kaimo biblioteka]. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2014, lapkr. 20–26, p. 10.

2. Katinaitė, Asta. Po „Pyragų dienos“ – dovanos bibliotekai Rudaminioje. – Ilustr. // Inžinerija. – 2014, vas. 7, p. 11.

3. Klimaševska, Ivona. Savanoriai bibliotekoje: jaunimas skaitė knygas vaikams ir seneliams: [apie projekto „Neformaliojo švietimo paslaugų plėtra per savanoriškos veiklos stiprinimą bibliotekose: Bibliotekos jaunimui“ įgyvendinimą VRSCB]. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2014, rugs. 4–10, p. 1, 5.

4. Tiukšienė, Zita. „Vilnijos vartai“ atveria Vilniaus krašto istoriją: [Regioninė kraštotyros duomenų bazė; Vilniaus apskrities Adomo Mickevičiaus bibliotekos kartu su apskrities viešosiomis bibliotekomis, t.t. ir Vilniaus rajono, vykdomas projektas] // Tarp knygų. – 2014, Nr. 1 (sausis), p. 11–12.

5. Baranowskaja, Irena. Dla miłośników Wilenszczyzny: [apie „Vilnijos vartų“ projektą, kuriame dalyvauja ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka] // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2014, 13–19 lutego, p. 6.

6. Czerniel, Anna. Święto Książki w Zujunach: [apie Knygos šventę Zujūnų kaimo bibliotekoje, Vilniaus rajonas]. – Ilustr. // Kurier Wileński. – 2014, 23 maja, p. 11.

7. Gurskaja, Jelena. Sztuka nie zna granic: Rok Kristijonasa Donelaitisa w Zujunach: [apie Zujūnų vidurinės mokyklos moksleivių dalyvavimą projekte „Sveiks, sveteli margs“, skirtame 2014-iems jubiliejiniais K. Donelaičio metams, dalyvavo ir Zujūnų kaimo biblioteka] // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2014, 20–26 listopada, p. 5.

8. Jodeluk, Jadwiga. Rostyniańskie święto dla dziadków: [Nemenčinės KC vykuso renginio organizavime dalyvavo ir Rastinėnų kaimo bibliotekininkė Justina Dubovska]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2014, 13–19 marca, priedas „Rota“, p. 2.

9. Klimaszewska, Iwona. Wolontariat w bibliotece; młodzież czyta książki dla dzieci i seniorów: [apie projekto „Neformaliojo švietimo paslaugų plėtra per savanoriškos veiklos stiprinimą

- bibliotekose: bibliotekos jaunimui“ įgyvendinimą VRSCB]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2014, 4–10 wrzesnia p. 1, 3.
10. Klimaszewska, Iwona. Życie spędzone posrod książek: Anastazja Trypucka – 50 lat w zawodzie bibliotekarza. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2014, 24–30 kwietnia, priedas „Rota“, p. 1, 6.
11. Skoczyk, Teresa. Wystawa Wielanocna: [apie Velykinę parodą Marijampolio kaimo bibliotekoje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2014, 1–7 maja, priedas „Rota“, p. 8.
12. Tuczynska, Ilona. „Drogi sercu kraj“: spotkanie krajoznawcze w bibliotece w Glinciszkach: [apie kraštotylinį susitikimą Glitiškių bibliotekoje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2014, 13–19 marca, priedas „Rota“, p. 2.
13. Twórczość natchniona pejzażem: jubileusz Heleny Subatowicz – poetki z Rostinian: [Nemenčinės KC vykusio renginio organizavime dalyvavo ir Rastinėnų kaimo bibliotekininkė Justina Dubovska]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2014, 13–19 marca, priedas „Rota“, p. 2.
14. Žuk-Butkuvienė, Aleksandra. Święto Sejorow w Czarnym Boże: [apie tradicinę Senjorų šventę Juodšilių DK, kurios organizavime dalyvavo ir Juodšilių biblioteka]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2014, 16–22 października, priedas „Rota“, p. 2.

2015 m.

1. Androšiūnaitė, Neringa. Savanorystė pagal Gruntvig projektą – bibliotekininkų skatinimas mokytis ir skleisti kultūrą visą gyvenimą: [Vilniaus apskrities A. Mickevičiaus bibliotekos įgyvendintas senjorų savanorystės projektas „Meeting People, Carrying Cultures“, kuriame dalyvavo ir VRSCB darbuotoja Irena Baranovskaja] / Neringa Androšiūnaitė, Laura Juchnevič. – Lent., nuotr., iliustr. // Tarp knygų. – 2015, Nr. 7/8 (liepa–rugpjūtis), p. 7–8.
2. Androšiūnaitė, Neringa. Vokietijoje apie Lietuvą: Vilniaus rajono bibliotekininkė dalyvavo Europos Sąjungos projekte: [apie projektą „Mokomės visą gyvenimą“, kuriame dalyvavo ir VRSCB Bibliografijos-informacijos skyriaus vedėja Irena Baranovskaja] / Neringa Androšiūnaitė, Laura Juchnevič. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2015, liepos 30 – rugpjūčio 5 (nr 31), p. 12.
3. Baranovskaja, Irena. Tėvynainio pėdsakais: [apie baltarusių rašytoją F. Bahuševičių ir 175-ųjų gimimo metinių paminėjimą Savičiūnų bibliotekoje]. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2015, kovo 26 – bal. 1, p. 12.
4. Androšiūnaitė, Neringa. Zróżnicowana działalność: wolontarjacki program „Uczymy się

całе życie: [apie projektą „Mokomės visą gyvenimą”, kuriame dalyvavo ir VRSCB

Bibliografijos-informacijos skyriaus vedėja Irena Baranovskaja] / Neringa Androšiunaite, Laura Juchniewicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2015, 9–15 lipca (nr 28), priedas „Rota“, p. 17.

5. Borejkwoszczyzna w aurze dźwięku i słowa: [apie Poezijos ir muzikos šventę Bareikiškėse, kurią parengė Vladislavo Sirokomlės muziejus kartu su Vilniaus rajono savivaldybės Centrine biblioteka] // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2015, 18–24 czerwca, priedas „Rota“ (nr 843), p. 17.

6. Mikulewicz, Bernadetta. Sztuka jest wieczna, a życie – krótkie: wystawa prac Pawła Biełousowa w Kowalczukach: [apie Pavlo Belousovo paveikslų parodą Kalvelių kaimo bibliotekoje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2015, 15–21 października (nr 42), priedas „Rota“, p. 6.

7. Okazja do propagowania czytelnictwa: [Vilniaus rajono centrinės bibliotekos Dūkštų skyriuje vyko renginys „Kuo naudingas apsilankymas bibliotekoje?“/ Jolanta Łapinskaja. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2015, 7–13 maja (nr 19), p. 5.

8. Sprawozdanie z działalności mer i rady samorządu rejonu wileńskiego za rok 2014: [rašoma ir apie VRSCB veiklą 2014 metais] // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2015, 6–12 sierpnia (nr 32), priedas „Rota“, p. 22.

9. Ždanovič, Zigmunt. O tradycjach kaziukowych w Werusowie: [apie Kaziukų mugę Veriškių kultūros namuose, kurios organizavime dalyvavo ir Veriškių kaimo biblioteka. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2015, 12–18 marca (nr 11), priedas „Rota“, p. 20.

10. Verseckaite, Dalia. W barwach wielu narodowości: [apie projekto, skirto pilietiškumo ugdymui Vilniaus rajono švietimo įstaigose, pristatymą Vaidotų darželyje-mokykloje. Projekto rengime ir pristatyme dalyvavo Vaidotų kaimo bibliotekininkė Fatima Buinovska]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2015, 19–25 lutego (nr 8), priedas „Rota“, p. 21.

11. Wołodkowicz, Stanisława. Wieczór seniorów w Czrnym Borze: [apie tradicinį senjorų šventę Juodšilių kultūros centre. Šventės organizavime dalyvavo Juodšilių kaimo biblioteka]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2015, 8–14 października (nr 41), priedas „Rota“, p. 2.

12. Bernsmann, Lea. Grenzenlose Begeisterung für Kultur: Austausch-projekt Litauische Bibliothekarinnen schläger neue Seiten in Stadtbucherei auf: [apie projektą „Mokomės visą gyvenimą”, kuriame dalyvavo ir VRSCB Bibliografijos-informacijos skyriaus vedėja Irena Baranovskaja]. – Ilustr. // Nordwest-zeitung. – 2015, geg. 13, p. 5.

13. Dudeck, John. Beide Partner profitieren [Nordenhamo miesto (Vokietija) bibliotekos direktoriaus, ES projekto „Meeting People, Carrying Cultures“ vadovo Joheno Dudecko išvados apie Lietuvos bibliotekas, t.t. ir VRSCB bei Valčiūnų kaimo pad. bei darbuotojų

profesionalumą. Projekte dalyvavo ir VRSCB Bibliografijos-informacijos skyriaus vedėja Irena Baranovskaja]. – Iliustr. // BUB (Forum Bibliothek und Information). – 2015, Nr 7, p. 468–741.

14. Dudeck, Jochen. Wo selbst kleine Dorfffer Bibliotheken und Kulturhauser haben: Kultur Austausen mit Litauen in der Stadtbucherei: [Nordenhamo miesto (Vokietija) bibliotekos direktoriaus, ES projekto „Meeting People, Carrying Cultures“ vadovo Joheno Dudecko išvados apie Lietuvos bibliotekas, t.t. ir VRSCB bei Valčiūnų kaimo pad., bei darbuotojų profesionalumą. Projekte dalyvavo ir VRSCB Bibliografijos-informacijos skyriaus vedėja Irena Baranovskaja]. – Iliustr. // Inhaus (Die Mitarbeiterzeitung der Stadt Nordenham). – 2015, Nr. 6, p.1.

15. Heilscher, Cristoph. Kulturaustausch mit Litauen: Jochen Dudeck und Peter Smit in Vilnius – An Montag litauische Verstarkund fur Nordenhamer Bucherej: [apie projektą „Mokomės visą gyvenimą“, kuriame dalyvavo ir VRSCB Bibliografijos-informacijos skyriaus vedėja Irena Baranovskaja]. – Iliustr.// Kreiszeitung Wesermarsch. – 2015, bal. 17, p. 5.

16. Milde, Jens. Trotz aller Armut eine reiche Kulturstadt: EU-Projekt: Jochen Dudeck und Peter Smit hejfe funf Wochen in Bibliothek im litauische Vilnius: [apie projektą „Mokomės visą gyvenimą“, kuriame dalyvavo ir VRSCB Bibliografijos-informacijos skyriaus vedėja Irena Baranovskaja]. – Iliustr. // Nordwest-zeitung. – 2015, bal. 13, p. 3.

17. Smit, Peter. Litauen. Vilnius: mein Reisetagebuch: [p. 38 – apie Petero Smito ir Joheno Dudecko iš Nordenhamo bibliotekos viešnagę Vilniaus rajono savivaldybės centrinėje bibliotekoje ir Valčiūnų kaimo padalinyje]. – [Nordenham]: Kulturbegegnung, 2015. – 47 p., iliustr.

18. Tauber, Milena. Bald auch Lektüre auf Russisch; Austausch-Bibliothekarinnen aus Vilnius katalogisierenfremdsprachige Bucher – Abendveranstaltung mit Fotos aus Litauen: [apie projektą

19. „Mokomės visą gyvenimą“, kuriame dalyvavo ir VRSCB Bibliografijos-informacijos skyriaus vedėja Irena Baranovskaja]. – Iliustr.// Kreiszeitung Wesermarsch. – 2015, geg.13, p. 5.

2016 m.

1. Kasperavičius, Vladas. Zujūnų bibliotekos jubiliejus: [apie bibliotekos jubiliejaus šventę Vilniaus rajono Zujūnų daugiafunkciniame kultūros centre] // Ūkininko patarėjas. – 2016, lapkr. 22, p. 13.

2. Stacevič, Alina. Kitoks – nereiškia blogesnis: [Apie Tarptautinės neįgaliųjų žmonių dienos minėjimą Valčiūnų socialinių paslaugų centre: Šventėje dalyvavo ir VRSCB atstovai] / Alina Stacevič, Teresa Vorobiej. – Iliustr.// Vilniaus krašto savaitraštis. – 2016,

gruodžio 8–14, p. 1, 8–9.

3. Biblioteka w Mickunach otworzyła swe podwoje: [Mickūnuose atidarytas Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos padalinys] // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2016, 16–22 czerwca, priedas „Rota“, p. 2.
4. Coś nowego w Gliciszkach: wystawa zwierząt domowych: [apie naminių gyvūnų parodą Glitiškėse, kurios organizavime dalyvavo ir Glitiškių kaimo bibliotekininkė Agata Puncewicz] / Inf. wł.; fot. Karina Mieczkowska. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2016, 13–19 października, priedas „Rota“, p. 2.
5. Dubicka, Rima. „Nad moimi wodami“: wystawa fotografii Wojciecha Klimaszewskiego: [apie Voiciecho Klimaševskio fotografijų parodos atidarymą Zujūnų kultūros centre, kurios organizavime dalyvavo ir Zujūnų kaimo bibliotekininkė Jadvyga Rybakova]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2016, 28 stycznia – 3 lutego, priedas „Rota“, p. 2.
6. Dzień Seniora w Czarnym Borze: [Apie Senjorų dienos minėjimą Juodšilių kultūros namuose, kurio organizavime dalyvavo ir Juodšilių kaimo bibliotekos bibliotekininkė Liubovė Zinkevič] / organizatorzy. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2016, 27 października – 2 listorada, priedas „Rota“, p. 2.
7. Ilgiewicz, Franc. Miejsce dla każdego: Centrum wielofunkcyjny w Rudowsiach cieszy się popularnością: [apie Rudausių kaimo daugiafunkcinį kultūros centrą ir kaimo biblioteką]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2016, 15–21 grudnia (nr 50), priedas „Rota“ (nr 921), p. 2.
8. Korwiel, Irena. Muzeum – miejscem spotkań: specyfika różnych środowisk i wspólnot: [Šumsko kultūros centras ir biblioteka organizavo miestelio pristatymą Medininkų muziejuje] / Irena Korwiel. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2016, 23–29 czerwca, priedas „Rota“, p. 8.
9. Levicki, Jan. Gry, zabawy i prezenty: w Rudominie na placu przy RWOK rozświetliła się choinka: [apie eglės įžiebimo šventę Rudaminoje, kurios organizavime dalyvavo ir VRSCB] / Jan Lewicki; fot. autor. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2016, 15–21 grudnia (nr 50), priedas „Rota“ (nr 921), p. 2.
10. Najmowicz, Krystyna. Książka z dzieciństwa: Międzynarodowy Dzień Książki Dziecięcej w Szumsku: [apie Tarptautinę vaikų knygos dieną Šumsko kaimo bibliotekoje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2016, 12–18 maja, priedas „Rota“, p. 21.
11. Ostrowska, Helena. „Ja wśród tych książek... żyję“: 2016 – Rokiem Bibliotek na Litwie: [apie Zujūnų bibliotekos vedėją Jadwigą Rybakową] / Helena Ostrowska. – Ilustr. // Magazyn Wileński. – 2016, nr 7, p. 18–20.
12. Priorytetem bibliotek rejonu wileńskiego – czytające i zajęte społeczeństwo // Kurier Wileński. – 2016, 21–23 maja, p. 7.
13. Reichenbach, Renata. Wieczorek poetycki w Werusowie: [apie poezijos vakarą Veriškėse,

skirtą Tarptautiniai poezijos dienos paminėti] / Renata Reichinbach. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2016, 24–30 marca, priedas „Rota“, p. 20.

14. Skoczyk, Teresa. Projekt z rysunkiem w tle: [apie vaikų piešinių parodą Marijampolio kaimo bibliotekoje] / Teresa Skoczyk. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2016, 7–13 kwietnia, priedas „Rota“, p. 8.

15. Sprawozdanie z działalności mera samorządu rejonu wileńskiego i Rady samorządu rejonu wileńskiego za rok 2015 (XIII); [rašoma ir apie Vilniaus rajono savivaldybės centrinę biblioteką]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2016, 28 lipca – 3 sierpnia, priedas „Rota“ (nr 901), p. 21.

16. Stacewicz, Alina. Inny nie znaczy gorszy: [apie Tarptautinės neįgaliųjų žmonių dienos minėjimą Valčiūnų socialinių paslaugų centre: Šventėje dalyvavo ir VRSCB atstovai] / Alina Stacewicz, Teresa Worobiej. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2016, 8–14 grudnia, p. 1, 6.

17. W kowalczuckiej bibliotece spotkanie z twórczością Bernadetty Mikulewicz: [apie renginį Kalvelių bibliotekoje]. – Ilustr. // Kurier Wileński. – 2016, 4 maja, p. 14.

2017 m.

1. Masevič, Irena. Atsisveikinimas su žiema: [apie Užgavėnių šventę, kurią organizavo Bareikiškių kaimo biblioteka]. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2017, kovo 2–8, p. 3.

2. Radevič, Elana. Lietuvių kalbos varžytuvės: [dalyvavo ir VRSCB komanda] / fot. Renata Klim. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2017, kovo 23–29, p. 12.

3. Rybakova, Jadvyga. Kaip saugiai naudotis internetu: [apie „Interneto savaitės 2017“ renginį Zujūnų kaimo bibliotekoje] // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2017, kovo 13–19, p. 11.

4. Tiukšienė, Zita. Seminaras bibliotekų kraštotyrininkams: [apie kraštotyros informacijos sklaidą „Vilnijos vartų“ svetainėje. Seminaro metu patirtimi pasidalijo ir VRSCB partnerė Irena Baranovskaja] / Zita Tiukšienė. – Ilustr. // Tarp knygų. – 2017, Nr. 6, p. 37.

5. Vaikų piešinių paroda: [parodą surengė Marijampolio kaimo biblioteka] – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2017, kovo 9–15, p. 3.

6. „Ach, te blinki, te smakołyki...“: zapusty w Rudowsiach: [apie užgavėnių šventę Rudausių kaime, kurios metu svečiai ir dalyviai aplankė ir Rudausių kaimo biblioteką] / członkowie wspólnoty lokalnej w Rudowsiach. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2017, 9–15 marca (nr 10), priedas „Rota“, p. 2.

7. Bielski, Janusz. Wiersze w bibliotece: [apie skaitytojų susitikimą su poetu Juzefu Šostakovskiu Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2017, 11–17 maja (nr 19), priedas „Rota“, p. 17.

8. Gedroic, Justina. Pikieliszkai – ulubione miejsce letnich wakacji Marszałka: [pateikiamas

- Pikeliškių kaimo bibliotekos vedėjos L. Minginowicz pasakojimas]. – Iliustr. // Kurier Wileński. – 2017, 21–23 października (nr 200), p. 8–9.
9. Giermanowicz, Wiera. W Zujunach o miłości; [apie susitikimą su poetu Aleksandru Sniežko, kurio organizavime dalyvavo ir Zujūnų kaimo biblioteka, Vilniaus rajonas]. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2017, 30listopada – 6 grudnia (nr 48), priedas „Rota“, p. 6.
10. Impreza sportowa w Świętnikach: [apie knygos ir sporto šventę Šventininkų kaime (Trakų r.), kurią organizavo Šventininkų kaimo ir Mažųjų Lygainių (Vilniaus r.) kaimo bibliotekos] / organizatoriai. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2017, 15–21 czerwca (nr 24), priedas „Rota“, p. 22.
11. Kodź, Adolf. Zapustowo z poeziją: [Apie poezijos vakaronę Pagirių kaimo bibliotekoje]. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2017, 9–15 marca (nr 10), priedas „Rota“, p. 4.
12. Kołtan, Teresa. Pogiry powitały lato: [apie renginį „Sveika, vasara“, kurio organizavime dalyvavo ir Pagirių kaimo biblioteka] / fot. Daniel Babiński. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2017, 15–21 czerwca (nr 24), priedas „Rota“, p. 7.
13. Levicki, Jan. Choinka w Rudowsiach – działo całej wspólnoty: [apie eglės įžiebimo šventę Rudausių kaime, kurios organizavime dalyvavo ir Rudausių kaimo bibliotekininkė Gražina Lapunienė]. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2017, 28 grudnia – 3 stycznia 2018, priedas „Rota“, p. 2.
14. Lewińska, Romualda. Spotkanie z książką: [apie renginį vaikams Rudausių kaimo bibliotekoje]. Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2017, 18–24 maja (nr 20), priedas „Rota“, p. 8.
15. O wystawie rysunków w Mariampolu: [parodą surengė Marijampolio kaimo biblioteka] // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2017, 9–15 marca, p. 2.
16. Puncevičienė, Agata. „Wesele“ w dworku Jeleńskich: [apie Stanislovo Vyspianskio knygos „Vestuvės“ („Wesele“) skaitimą Glitiškių kaimo bibliotekoje]. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2017, 7–13 wrzesnia (nr 36), priedas „Rota“, p. 7.
17. Reichinbach, Renata. Akcja sprzątanía oraz inne atrakcje w Werusowie: [apie akciją „Darom“ ir kitus renginius, kurių organizavime dalyvavo ir Veriškių kaimo biblioteka]. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2017, 4–10 maja (nr 18), priedas „Rota“, p. 2.
18. Rybakowa, Jadwiga. Jak bezpiecznie korzystać z internetu: [apie „Interneto savaitės 2017“ renginį Zujūnų kaimo bibliotekoje]. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2017, 13–19 kwietnia, p. 2.
19. Schoenbeck, Lilija. Książka pomaga poznawać świat: Dzień Języków Europejskich w Ciechanowiczach: [Sudervės kaimo bibliotekoje vyko Europos kalbų dienos minėjimas, kuriame dalyvavo Čekoniškių pagrindinės mokyklos moksleiviai] / Lilija Schoenbeck, Ludmila Kuzborska; fot. archiwum. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2017, 4–11 października (nr

40), priedas „Rota“, p. 21.

20. Stefanowicz, Łucja. Czytać i poznawać języki: [Sudervės kaimo bibliotekoje Europos kalbų dienos minėjimo proga vyko anglų kalbos pamokėlės, kuriose dalyvavo Rastinėnų pagrindinės mokyklos moksleiviai]. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2017, 4–11 października (nr 40), priedas „Rota“, p. 21.

21. Taraszkiewicz, Krystyna. Wycieczka do biblioteki w Ławaryszkach: [apie pradinių klasių moksleivių ekskursiją į Lavoriškių kaimo biblioteką] // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2017, 28 września – 4 października (nr 39), priedas „Rota“, p. 17.

22. Vorobej, Teresa. Dźwięki „Liry Sykokomli“ pod parasolami: święto poezji i muzyki w Borejkowszczyźnie: [apie tradicinę poezijos šventę Bareikiškėse, kurią organizavo VRSCB ir Vladislavo Sirokomlės muziejus]. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2017, 25–31 maja (nr 21), priedas „Rota“, p. 1, 2.

2018 m.

1. Bartoševič, Mirosława. Nepalaužiamas tikybos skleidėjas: [apie renginį, skirtą Tėvo Stanislovo 100-mečiui paminėti, Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2018, lapkr. 8/14, p. 3.

2. Bartoševič, Mirosława. Tramvajumi iki Nepriklausomybės: [apie renginį, skirtą Lenkijos nepriklausomybės dienai paminėti Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2018, lapkr. 15/21, p. 4.

3. Boroško, Zofia. Kalba valstybės istorijoje: [VRSCB Medininkų strukt. padalinyje vyko viktoriną „Kalba. Istorija. Valstybė“, skirta Lietuvos valstybės atkūrimo šimtmečiui paminėti] // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2018, kovo 1/7, p. 5.

4. Levicki, Jan. Mus vienija kultūra: [apie Tarptautinį etnokultūros festivalį Rudaminoje, kuriame viktorinos nugalėtojai tapo Vilniaus rajono centrinės bibliotekos komanda] – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2018, lapkr. 22/28, p. 1, 9.

5. Levicki, Jan. Užtraukti lietuvišką dainą: koncertas Rudaminoje Valstybės atkūrimo šimtmečiui: [šventėje dalyvavo ir VRSCB direktorius Mirosław Voiciulevič]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2018, vas. 22/28, p. 4.

6. Lietuvos Respublikai – 100: [VRSCB Eitminiškių strukt. padalinyje vasario 9–14 dienomis vyko renginiai vaikams, skirti Lietuvos valstybės atkūrimo šimtmečiui paminėti] / VRSCB inf. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2018, kovo 1/7, p. 5.

7. Mackevič, Edvard. Kamerinėje atmosferoje apie poeziją: [apie renginį Mažųjų Ligainių kaimo bibliotekoje] – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2018, spalio 18/24, p. 12.

8. Medis Lietuvos šimtmečiui: Vilniaus rajono Lietuvos gimtadieniui: Vilniaus rajono bibliotekose

- / Paberžės bibliotekos inf. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2018, kovo 8/14, p. 13.
9. Metų knygos rinkimai / VRSCB inf. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2018, vas. 22/28, p. 5.
10. Piešinių konkursas Grigaičiuose: [apie piešinių konkursą „Mylių Lietuvą, kurio organizavime dalyvavo ir Grigaičių kaimo biblioteka]/Redakcijos informacija. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2018, kovo 29/bal. 4, p. 12.
11. Pometko, Jelena. Nauji profesiniai iššūkiai: 18 Nacionalinė bibliotekų savaitė: [apie renginius Vilniaus rajono centrinėje bibliotekoje]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2018, geg.17/23, p. 4.
12. Pometko, Jelena. Pirmoji pažintis su biblioteka: [apie renginį darželinukams Vilniaus rajono centrinėje bibliotekoje]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2018, bal. 12/18, p. 3.
13. Pometko, Jelena. Popietė, skirta Poezijai: [apie renginį Bezdonių kaimo bibliotekoje]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2018, kovo 29/bal. 4, p. 13.
14. Pristavka, Teresa. Išmokime knygą mylėti: [apie Vaikų knygos savaitės renginius Kalvelių kaimo bibliotekoje] / T. Pristavka, N. Vercholamova – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2018, bal. 12/18, p. 3.
15. Radevič, Elena. ALL Digit Week 2018: [apie renginį Vilniaus rajono Centrinėje bibliotekoje] – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2018, kovo 29/bal. 4, p. 4.
16. Sartatavičiūtė, Elena. Jožkindom, kokios Užgavėnės: [apie Užgavėnių šventę Glitiškėse, kurios organizavime dalyvavo ir VRSCB Glitiškių padalinio bibliotekininkė Agata Puncevič] – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2018, vas. 15/21, p. 9.
17. Skočyk, Teresa. Koks gražus mūsų kraštas...: [apie vaikų piešinių parodą, skirtą Lietuvos 100- mečiui, Marijampolio kaimo bibliotekoje]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2018, bal. 12/18, p. 3.
18. Sportas, maistas ir sveikata: [apie renginį vaikams Kalvelių kaimo bibliotekoje] – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2018, spalio 4/10, p. 2.
19. Suaugusiųjų mokymai: [apie kompiuterinio raštingumo mokymus Sužionių kaimo bibliotekoje]/ Red. Iform. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2018, gruodžio 13/19, p. 12.
20. Šatkevič, Česlava. Edukacinė pamoka Nemėžyje: [apie renginį vaikams Nemėžio kaimo bibliotekoje]. – Iliustr.// Vilniaus krašto savaitraštis. – 2018, lapkr. 15/21, p. 4.
21. Baranowska, Irena. Śladami Marszałka Józefa Piłsudskiego: [apie pažintinę ekskursiją po Vilniaus kraštą, kurios organizavime dalyvavo ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos darbuotojai] // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 22/28 listop., priedas „Rota“, p. 4.
22. Bartoszewicz, Mirosława. Nieugięty krzewiciel wiary: [apie renginį, skirtą Tėvo Stanislovo 100- mečiui paminėti, Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje]. – Iliustr. // Tygodnik

Wileńszczyzny. – 2018, 8/14 listop., p. 2.

23. Bartoszewicz, Mirosława Tramwajem do „Niepodległości: [apie renginį, skirtą Lenkijos nepriklausomybės dienai paminėti Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 15/21 listop., p. 2.

24. Bielski, Janusz. „Nie lękajcie się”: [apie renginį, skirtą Irenai Sendlerovej, įvykusį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje. Renginyje dalyvavo literatūros istorikas, poetas Józef Świątkowski] / Janusz Bielski // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 1/7 listop., priedas „Rota“, p. 17.

25. Drzewo Stulecia w Jędrzejowicach: [apie renginį, skirtą Lietuvos 100-mečiui paminėti, Eitminiškių kaimo bibliotekoje] / Inf. wł.. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 15/21 mar., priedas „Rota“, p. 21.

26. Gierulski, Renata. Spotkanie dzieci z Pipi Pączkowską: [apie renginį vaikams Pabierzės kaimo bibliotekoje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 13/19 gruod., priedas „Rota“, p. 6.

27. Kabelis, Ilona. Akademia poświęcona Dniowi Niepodległości Polski: [apie renginį, skirtą Lenkijos nepriklausomybės dienai paminėti, Bezdonių kaimo bibliotekoje] // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 22/28 listop., priedas „Rota“, p. 20.

28. Konkurs rysunków w Grykałach: [apie piešinių konkursą „Mylių Lietuvą, kurio organizavime dalyvavo ir Grigaičių kaimo biblioteka] // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 29 mar./4 kвіт., p. 5.

29. Levicki, Jan. Łączy nas kultura: [apie Tarptautinį etnokultūros festivalį Rudaminoje, kuriame viktorinos nugalėtojais tapo Vilniaus rajono Centrinės bibliotekos komanda] // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 22/28 listop., p. 1, 9.

30. Levicki, Jan. Piosenka na cześć Ojczyzny: uroczysty koncert na 100-lecie odrodzenia państwowości w Rudominie: [šventėje dalyvavo ir VRSCB direktorius Mirosław Woźniak]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 22/28 lutego, p. 5.

31. Levicki, Jan. Wystawa zakładów do książek: [apie parodą VRSCB Marijampolės kaimo bibliotekoje] / Jan Lewicki. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 14/20 czerw., priedas „Rota“, p. 2.

32. Litwa na zakrętach historii: seminarium w Rudominie / Inf. CBSRW // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 1/7 mar., p. 2.

33. Mackiewicz, Edward. W kameralnej atmosferze: spotkanie z poetą i radnym w Małych Ligojniech: [apie renginį Mažųjų Ligojinių kaimo bibliotekoje] – Ilustr. Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 18/24 paźdz., p. 6.

34. Pometko, Jolanta. Dzień zdrowia w Podbrzeziu: [apie renginį vaikams Pabierzės

- kaimo bibliotekoje] – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 12/18 kwiet., p. 2.
35. Pometko, Jelena. Popołudnie z okazji Światowego Dnia Poezji. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 29 mar./4 kwiet., p. 5.
36. Pristawka, Teresa. „Nauczmy się kochać książkę”: Tydzień Książki dla Dzieci: [apie Vaikų knygos savaitės renginius Kalvelių kaimo bibliotekoje] / Teresa Pristawka, Natalia Werchołamowa. Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 5/11 kwiet., priedas „Rota”, p. 7.
37. Puncewicz, Agata. Poznaj i zobacz: projekt dla miłośników historii w Glinciszkach: [apie Glitiškių kaimo bibliotekos projektą besidominantiems krašto istoriją „Pažink ir pamatyk“] / Agata Puncewicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 25/31 pazdz, priedas „Rota“, p. 2.
38. Puncewicz, Agata. Przebywanie wśród dzieci leczy duszę: [apie pasakų skaitymą gryname ore, kurį organizavo Vilniaus rajono Glitiškių kaimo biblioteka] / Agata Puncewicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 21/27 czerw., priedas „Rota“, p. 2.
39. Puncewicz, Agata. „Przedwiośnie” w Glinciszkach: [apie renginį VRSCB Glitiškių kaimo bibliotekoje] / Agata Puncewicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 13/19 wrzes., priedas „Rota“, p. 2.
40. Puncewicz, Agata. Przygody z Muminkami: [apie renginį vaikams Glitiškių kaimo bibliotekoje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 13/19 grud., priedas „Rota“, p. 6.
41. Radzewicz, Elena. ALL Digit Week 2018: w Centralnej Bibliotece Rejonu Wileńskiego – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 29 mar./4 kwiet., p.2.
42. Radzewicz, Elana. Książka – to godny szacunku przyjaciel: [apie renginį, skirtą Lietuvos 100-mečiui paminėti, VRS Centrinėje bibliotekoje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 15/21 mar., priedas „Rota“, p. 4.
43. Radzewicz, Elana. Śladami Ireny Sendlerowej: spotkanie w CBSRW w Rudominie: [apie renginį, skirtą Irenai Sendlerovej, įvykusį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] / Elana Radzewicz; fot. Jelena Pometko. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 27 wrzes./3 pazdz., priedas „Rota“, p. 2.
44. Radzewicz, Elena. Tajemniczy świat książek w zasięgu ręki: 18. Narodowy Tydzień Bibliotek: [apie Tarptautinės bibliotekų savaitės minėjimą Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] / Elena Radzewicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 17/23 maja, priedas „Rota“, p. 17.
45. Radzewicz, Elena. Uczymy się z Syrokomlą: [apie kultūrinio švietimo savaitę, organizuotą VRSCB darbuotojais]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 12/18 kwiet., p. 2.

46. Radewicz, Elana. Wartościowe oferty dla czytelników: z cyklu „Sprawiedliwa wśród narodów świata” – śladami Ireny Sendlerowej: [apie renginį, skirtą Irenai Sendlerovei, įvykusį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] / Elana Radewicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 25/31 paźdz., priedas „Rota“ (nr 1018), p. 8.
47. Sartatavičiūtė, Elena. Gliniskie ostatki: [apie Užgavėnių šventę Glitiškėse, kurios organizavime dalyvavo ir VRSCB Glitiškių padalinio bibliotekininkė Agata Puncevič] – Ilustr // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 15/21 lutego, p. 5.
48. Skoczyk, Teresa. Piękno Ojczyzny w rysunkach dzieci: wystawa w Mariampolu: [apie vaikų piešinių parodą, skirtą Lietuvos 100-mečiui, Marijampolio kaimo bibliotekoje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 5/11 kwiet., priedas „Rota”, p. 2.
49. Szatkiewicz, Czesława. Lekcja edukacyjna w Niemierzu: [apie renginį vaikams Nemiežio kaimo bibliotekoje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 15/21 listop., p. 2.
50. Szatkiewicz, Czesława. Poznaj swoje państwo: [apie renginį vaikams Nemiežio kaimo bibliotekoje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 8/14 listop., p. 2.
51. Szatkiewicz, Czesława. Spleciony wieniec przyjazni: [apie renginį vaikams Nemiežio kaimo bibliotekoje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 8/14 listop., p. 2.
52. Szatkiewicz, Czesława. Zapoznanie z zawodem bibliotekarza: [apie renginį vaikams Nemiežio kaimo bibliotekoje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 13/19 grud., priedas „Rota“, p. 21.
53. Szostakowski, Jozef. Sojusz biblioteki i muzeum: [apie VRSCB organizuotus edukacinius užsiėmimus Bareikiškių V. Sirokomlės muziejuje] // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 1/25 kwiet., p. 17.
54. Uczyli się obsługi komputera: Tydzień Edukacji Dorosłych w Sużanach: [apie kompiuterinio raštingumo mokymus Sužionių kaimo bibliotekoje] / Inf. wl. – Ilustr // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 13/19 grud., p. 2.
55. Werchołamowa, Natalia. Sport i zdrowie: [apie renginį vaikams Kalvelių kaimo bibliotekoje] / Natalia Werchołamowa, Teresa Prystawka. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 4/10 paźdz., p. 3.
56. Werchołamowa, Natalia. „Wszystko zaczyna się od nas”: Tydzień Bezpiecznego Internetu: [apie renginius Kalvelių kaimo bibliotekoje] / Natalia Werchołamowa, Teresa Prystawka. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 15/21 mar., priedas „Rota“, p. 21.
57. Wybory Książki Roku w centralnej bibliotece. – Ilustr // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2018, 22/28 lutego, p. 2.

2019 m.

1. Aškelovič, Andžej. Kelionė po Senojo Žemyno šalis: jubiliejinės iškilmės Europos geografiniame centre: [tarp šventės organizatorių buvo ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka, kuri pristatė interaktyvų kampelį „Ateik, sužinok, išmok“] / Andžej Aškelovič. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2019, geg. 16/22, p. 1, 3.
2. Bartoševič, Mirosława. ATR atminimo liudijimai: rajono bibliotekininkų ekskursija į Valdovų rūmus/ fot. Elena Radevič. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2019, liep. 18/24 (Nr 29), p. 3.
- Levicki, Jan. Seniūnija perspektyvi verslo plėtrai: verslo šventė Rudaminoje [renginyje dalyvavo ir VRSCB darbuotojai] / Jan Lewicki. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2019, spalio 31/lapkr. 6, p. 4–5.
3. Mackevič, Edvard. Kelias, pakeitęs istoriją: [apie Vilniaus rajono centrinės bibliotekos Mažųjų Lygainių padalinyje vykusį renginį „Kelias, kuris pakeitė istoriją“, skirtą Baltijos kelio metinėms]. / Edvard Mackevič. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2019, rugpj. 29/rugs. 4, p. 4.
4. Mackevič, Edvard. Švenčių belaukiant...: Šiaurės šalių literatūros savaitė Mažuosiuose Lygainiuose: [apie Vilniaus rajono centrinės bibliotekos Mažųjų Lygainių padalinyje vykusį renginį] / Edvard Mackevič, fot. Renata Novik. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2019, lapkr. 28/gruod. 4, p. 2.
5. Mikulevič, Irena. 100 totorių tarp istorijos ir dabarties: naujos knygos, „gimusios“ Vilniaus rajone, pristatymas: [apie knygos „Keturiasdešimt Totorių kaimas tarp istorijos ir dabarties“ pristatymą. Pažymėtina, kad knygos leidimo projekto parengimo ir įgyvendinimo koordinatore buvo Vaidotų kaimo bibliotekos darbuotoja, Keturiasdešimt Totorių kaimo totorių bendruomenės pirmininkė Fatima Buinovska] / Irena Mikulevič. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2019, bal. 4/10, p. 4.
6. Pristavka, Teresa. Žaidimų vieta – biblioteka!: [apie renginį Kalvelių struktūriniame padalinyje] / Teresa Pristavka. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2019, gruod. 26/ 2020 saus. 1, p. 13.
7. Puncevičienė, Agata. Valstybės diena Glitiškėse: [apie renginį vaikams Glitiškių kaimo bibliotekoje] / Agata Puncevičienė, Edita Malinovskienė. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2019, liep. 11/17, p. 3.
8. Radevič, Elena. Kaip senelis ropę rovė [apie renginį vaikams Vilniaus rajono Centrinėje bibliotekoje] / Elana Radevič – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2019, bal. 18/24, p. 12.
9. Šatkevič, Česlava. Šv. Velykos Nemėžio bibliotekoje: [apie renginį vaikams Nemėžio kaimo bibliotekoje] / Česlava Šatkievič. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2019, bal. 18/24, p. 12.
10. Šatkevič, Česlava. Biblioteka – tai aš: [apie renginį vaikams Nemėžio kaimo bibliotekoje] / Česlava Šatkievič. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2019, gruod. 19/25, p. 12.

11. Vercholamova, Natalija. Raktas į širdis: Tolerancijos diena Kalveliuose: [apie renginį Kalvelių struktūriniame padalinyje] / Natalija Vercholamova, Teresa Pristavka. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2019, lapkr. 28/gruod. 4, p. 13.
12. Ždanovič, Zygmunt. Miesto šventės premjera: Nemenčinė garsiai ir linksmai paminėjo „gimtadienį“: [šventės organizavime dalyvavo ir VRSCB ir Nemenčinės miesto bibliotekos] / Zygmunt Ždanovič. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2019, birž. 20/26, p. 1, 3.
13. Aszkiełowicz Andrzej. Podróż po krajach Starego Kontynentu: [apie šventę Geografiniame Europos Centre. Tarp šventės organizatorių buvo ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka, kuri pristatė interaktyvų kampelį „Ateik, sužinok, išmok“] / Andrzej Aszkiełowicz. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 16/22 maja, p. 1, 6.
14. Aszkiełowicz, Andrzej. Mikołaj Cudotwórca gościł w Zujunach: [apie kalėdinę šventę Zujūnuose, kurios organizavime dalyvavo ir Zujūnų kaimo biblioteka] / Andrzej Aszkiełowicz; fot. Rima Dudicka. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 19/25 grud. (nr. 51), priedas „Rota“ (nr 1078, p. 17.
15. Bartoševič, Mirosława. Świadectwa pamięci Republiki Obojga Narodów: wycieczka bibliotekarzy z rejonu do Pałacu Władców / Mirosława Bartoszewicz // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 18/24 lip., p. 1, 5
16. Cudowny świat książek: spotkanie młodych czytelników w Miednikach: [apie pradinėkų ekskursiją į Medininkų kaimo biblioteką] / Inf. wł.. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 25 kwiet./1 maja, priedas „Rota“, p. 6.
17. Jodeluk, Jadwiga. Mikołaj w Rostynianach: [apie kalėdinę šventę Rastinienuose, kurios organizavime dalyvavo ir Kasmiškių kaimo biblioteka] / Jadwiga Jodeluk. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 19/25 grud., priedas „Rota“, p. 7.
18. Levicki, Jan. Gmina perspektywiczna dla biznesu: święto przedsiębiorczości w Rudominie: [renginyje dalyvavo ir VRSCB darbuotojai] / Jan Lewicki; fot. autor. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 31 paźdz./6 listop., p. 3, 5.
19. Mackiewicz, Edward. Szlak, który zmienił historię: spotkanie w Małych Ligojniach: [apie Vilniaus rajono centrinės bibliotekos Mažųjų Lygainių padalinyje vykusį renginį „Kelias, kuris pakeitė istoriją“, skirtą Baltijos kelio metinėms] / Edward Mackiewicz. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 29 sierp./4 wrzes., p. 2.
20. Mackiewicz, Edward. Z przedsmakiem Świąt: Tydzień literatury państw nordeskich w Małych Ligojniach: [apie Vilniaus rajono centrinės bibliotekos Mažųjų Lygainių padalinyje] / Edward Mackiewicz, fot. Renata Nowik. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 28 listop./4 drud., p. 5.
21. Mikulevič, Irena. Wies Sorok Tatary pomiędzy historią i tereznieszoscia: prezentacja nowej

- publikacji: [apie knygos “Keturiasdešimt Totorių kaimas tarp istorijos ir dabarties” pristatymą. Pažymėtina, kad knygos leidimo projekto parengimo ir įgyvendinimo koordinatore buvo Vaidotų kaimo bibliotekos darbuotoja, Keturiasdešimt Totorių kaimo totorių bendruomenės pirmininkė Fatima Buinovska] / Irena Mikulewicz.– Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 4/10 kwietn., p. 2.
22. Radewicz, Elana. Jak dziedek rzepkę ciągnął: spektakl w bibliotece w Rudominie: [apie renginį vaikams Vilniaus rajono Centrinėje bibliotekoje] / Elana Radewicz; fot. autorka. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 25 kwiet./1 maja, priedas „Rota“, p. 6.
23. Puncevičienė, Agata. Dzień Państwa w Glinciszkach: [apie renginį vaikams Glitiškių kaimo bibliotekoje] / Agata Puncevičienė, Edita Malinovskienė. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 11/17 czerw., p. 2.
24. Punczewicz, Agata. Przyjdź: dowiedz się i naucz: [apie Vaikų knygos savaitę Glitiškių kaimo bibliotekoje, Vilnius rajonas.] / Agata Punczewicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 2/8 maja, priedas „Rota“, p. 20.
25. Spotkanie seniorów w bibliotece: [apie senjorų susitikimą Kalvelių kaimo bibliotekoje, Vilniaus rajonas.] / Inf. wł.. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 24/30 pazdz., priedas „Rota“, p. 2.
26. Szatkiewicz, Czesława. Dzieci czytają, o świątecznych tradycjach: [apie renginį vaikams Nemėžio kaimo bibliotekoje.] / Czesława Szatkiewicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 19/25 grud., priedas „Rota“, p. 7.
27. Szatkiewicz, Czesława. Kącik gier planszowych: [Nemėžio kaimo biblioteka gavo planšetinius žaidimus vaikams] / Czesława Szatkiewicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 19/25 grud., p. 2.
28. Szatkiewicz, Czesława. Pierwszaki w bibliotece: [apie pirmokų ekskursiją į Nemėžio kaimo biblioteką, Vilniaus rajonas.] / Czesława Szatkiewicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 24/30 pazdz., priedas „Rota“, p. 7.
29. Szatkiewicz, Czesława. Święteczny pojednania dzień: [apie renginį vaikams Nemėžio kaimo bibliotekoje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 13/19 stycz., priedas „Rota“, p. 22.
30. Szatkiewicz, Czesława. Wielkanoc wśród książek: [apie velykinį renginį vaikams Nemėžio kaimo bibliotekoje] / Czesława Szatkiewicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 25 kwiet./1 maja, priedas „Rota“, p. 6.
31. Szostakowski, Józef. „Liry Syrokomli” różne odsłony: [apie tradicinę poezijos pavasario šventę Bareikiškėse, kurios organizavime dalyvavo ir VRSCB] / Józef Szostakowski. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 23/29 maja, priedas „Rota“, p. 17.
32. Wercholakowa, Natalia. Klucz do serc: Dzień Tolerancji w Kowalczukach: [apie renginį Kalvelių struktūriniame padalinyje] / Natalia Wercholakowa, Teresa Pristawka. – Ilustr. //

Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 28 listop./4 drud., p. 5.

33. Wercholakowa, Natalia. Jesli się bawic – to w bibliotece: [apie renginį Kalvelių struktūriniame padalinyje] / Natalia Wercholakowa, Teresa Pristawka. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 26 grud./ 2020, 1stycz., p. 2.

34. Ždanovič, Zygmunt. Udana premiera: Niemenczyn głośno i wesoło obchodził Święto Miasta: [šventies organizavime dalyvavo ir VRSCB ir Nemenčinės miesto bibliotekos] / Zygmunt Zdanowicz. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2019, 23/29 czerw. (nr 25), p. 1, 6.

2020 m.

1. Baranovskaja, Irena. Meistrės paroda ir karpymo pamoka: [Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Mažųjų Lygainių struktūriniame padalinyje vyko edukacinis seminaras „Popieriaus karpymo menas“, skirtas Tautodailės metams paminėti] / Irena Baranovskaja. - Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. - 2020, rugs. 17/23, p. 13.
2. Bartoševič, Mirosława. 80 metų su knyga ir žmonėmis: Rudaminos bibliotekos jubiliejus / Mirosława Bartoševič. - Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. - 2020, spalio. 15/21, p. 8–9.
3. Būti prisijungusiam: [apie renginį, skirtą vartotojų kompiuterinio raštingumo tobulinimui, Kalvelių struktūriniame padalinyje] / Bibliotekos inf.. - Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. - 2020, sausio 9/15, p. 13.
4. Karantininės Kalėdos: Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka: [apie Švenčių sutikimą Centrinėje bibliotekoje] // Tarp knygų. – 2020, Nr. 12, p. 7
5. Mackevič, Edvard. Žolelių gydomoji galia: 100 Eugenijos Šimkūnaitės metinės: [Vilniaus rajono savivaldybės centrinės bibliotekos Mažųjų Lygainių struktūriniame padalinyje vyko žolininkės Eugenijos Šimkūnaitės 100-osios gimimo metinėms skirta šventė „Žolelių gydomoji galia“] / Edvard Mackevič. - Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. - 2020, rugpj. 27/rugs. 2, p. 5.
6. Padedame gyvūnams išgyventi žiemą: Kalvelių Stanislovo Moniuškos gimnazijos akcija / organizatoriai. - Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. - 2020, saus. 30/vas. 5 (Nr. 5), p. 5.
7. Virtualus turas po Vilniaus kraštą: Lietuvos totorių metams artėjant: [apie Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos parengtą projektą]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. - 2020, spalio. 15/21, p. 12.
8. Virtualus turas po Vilniaus kraštą: Lietuvos totorių metams artėjant: [apie Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos parengtą projektą]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. - 2020, gruod. 17/23, p. 15.

9. Virtualus turas po Vilniaus kraštą: Lietuvos totorių metams artėjant: [apie Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos parengtą projektą]. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. - 2020, gruod. 24/30, p. 12.

10. Aszkiełowicz, Andrzej. Patryotyczna twórczość dzieci: społeczność Mariampła gratuluje Litwie jej urodzin...: [apie renginį, skirtą Lietuvos Nepriklausomybės atkūrimo dienai paminėti, kurį organizavo Marijampolio kultūros centras kartu su Marijampolio kaimo biblioteka] / Andrzej Aszkiełowicz; fot. organizatorzy. - Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2020, 12/18 marca, priedas „Rota“, p. 20.

11. Barsul, Beata. Piękna, dumna i bliska każdemu z nas: obchody 11 marca w Zujūnach: [apie renginį, skirtą Lietuvos Nepriklausomybės atkūrimo dienai paminėti, kurį organizavo Zujūnų kultūros centras kartu su Zujūnų kaimo biblioteka] / Beata Barsul; fot. autorka. - Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2020, 12/18 marca, priedas „Rota“, p. 2.

12. Bartoszewicz, Mirosława. Szlakiem Jana Pawła II: [apie Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos organizuotą edukacinę išvyką, skirtą šventojo Jono Pauliaus II gimimo 100-ąsias metines paminėti.] / Mirosława Bartoszewicz. - Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2020, 3/9 wrześ., priedas „Rota“, p. 4.

13. Bartoszewicz, Mirosława. 80 lat minęło: z historii biblioteki w Rudominie / Mirosława Bartoszewicz. - Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2020, 15/21 pzd., p. 1, 5.

14. Mackiewicz, Edward. Ziołowa moc uzdrawiania: 100. urodziny Eugeniji Šimkūnaitė: [Vilniaus rajono savivaldybės centrinės bibliotekos Mažųjų Lygainių struktūriniame padalinyje vyko žolininkės Eugenijos Šimkūnaitės 100-osios gimimo metinėms skirta šventė „Žolelių gydomoji galia“] / Edward Mackiewicz; fot. Krystyna Razvadauskienė. - Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2020, 27 sierp./2 wrzes., p. 5.

15. Mackiewicz, Edward. W dobrym nastroju i z humorem: Bożenarodzeniowe spotkanie seniorów w Małych Ligojniach / Edward Mackiewicz // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2020, 9/15 stycz., priedas „Rota“, p. 7. Apie renginį, skirtą senjorams, Mažųjų Lygainių bibliotekoje, Vilniaus rajonas.

16. Malinovskienė, Edyta. Lato z książką: czytelnicza akcja w Glinciszkach: [apie renginį „Vasara su knyga“ Glitiškių kaimo bibliotekoje.] / Edyta Malinovskienė. - Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2020, 16/22 lip., priedas „Rota“, p. 7.

17. Pristawka, Teresa. Akcja „Pomóżmy zwierzętom przetrwać zimę” w Kowalczukach: [apie renginį, kurį organizavo VRSCB Kalvelių struktūrinis padalinys]. – Ilustr. // Kurier Wileński. - 2020, 04/05 lutego, p. 3.

18. Pristawka, Teresa. Akcja „Pomóżmy zwierzętom przetrwać zimę” w Kowalczukach: [apie renginį, kurį organizavo VRSCB Kalvelių struktūrinis padalinys]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny, 2020, 30 stycz./5 lutego (nr 5), p. 5.
19. Pristawka, Teresa. Praktyczne porady: zajęcie edukacyjne „Bądź bezpieczny w Internecie” / Teresa Pristawka i Natalia Werchołamowa. – Ilustr. // 2020, 23/29 stycz. (nr 4), priedas „Rota“ (nr 1083), p. 7.
20. Pristawka, Teresa. Na naukę nigdy nie jest za późno / Inf. wł. - Ilustr. // Kurier Wileński. - 2020, 3/4 mar., p. 2.
21. Puncevičienė, Agata. Wyrazy, które mają moc: pogadanka w bibliotece w Glinciszkach: [apie renginį vaikams Glitiškių kaimo bibliotekoje, Vilniaus rajonas.] / Agata Puncevičienė. - Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2020, 23/29 lip., priedas „Rota“, p. 2.
22. Sprawozdanie z działalności rady, mera i administracji Samorządu Rejonu Wileńskiego (XXV): [rašoma ir apie Vilniaus rajono savivaldybės Centrinę biblioteką]. - Tęs. Pradžia: Nr 18 (30 kwiet./6 maja) // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2020, 3/9 grud., priedas „Rota“ p. 21–22.
23. Stara prawda: na naukę nigdy nie jest za późno / Inf. wł.. - Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2020, 5/11 mar. (nr 10), p. 2.
24. Szatkiewicz, Czesława. Zabierz książkę na wakacje: [apie renginį vaikams „Išsirink knygą atostogoms“, kurį organizavo Nemėžio kaimo biblioteka] /Czesława Szatkiewicz. - Ilustr. //Tygodnik Wileńszczyzny. - 2020, 2/8 lipca, p. 6.
25. Treščiwy odpoczynek: pielgrzymi z Polski odwiedzili Rudomino: [Parodoje „Mūsų biblioteka istorijos vingiuose“ apsilankė svečiai iš Lenkijos] / Inf. wł.. - Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2020, 6/12 sierp., priedas „Rota“, p. 2.
26. Wirtualny spacer po Wileńszczyźnie: nowa usługa w bibliotekach rejonu wileńskiego już wkrótce: [apie Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos parengtą projektą]. - Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2020, 15/21 pzd., p. 3.

2021 m.

1. Aškelovič, Andžej. Atmintis vis dar gyva, skausmas neslopsta: Kalveliuose paminėtos tremties į Sibirą metinės: [Minėjimo organizavime dalyvavo ir Kalvelių kaimo biblioteka]. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, birž. 17/23, p. 4.
2. Aškelovič, Andžej. Pastatykime draugystės tiltą: [apie projektą „Draugystės tiltas“, kurį parengė VšĮ „SIGNUM INTER“ iš Juodšilių, finansavo Lenkijos ir Lietuvos jaunimo mainų fondas. Projekto pristatyme dalyvavo ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos darbuotojos]. – Ilustr.// Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, rugp. 12/18, p. 1, 6.

3. Knyga – madingiausias šių metų vasaros desertas!: Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka kviečia dalyvauti akcijoje: [Apie skaitymo iššūkį „Vasara su knyga“/ VRSCB inf.. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, birž. 9/13, p. 8.
4. Lapunienė, Gražina. Pamatyti, įsigyti, išmokti: virtuali Kaziuko mugė Rudausių kaime: [mugę organizavo Rudausių kaimo kultūros centras ir biblioteka]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, kovo 18/24, p. 4.
5. Liachovič, Agata. Vaikiškų įspūdžių ugnikalnis: pirmoji vasaros stovykla Rudausių kaime JAUNI, GUDRŪS, IŠMINTINGI: [Rudausių kaime vyko stovykla JAUNI, GUDRŪS, IŠMINTINGI! 1–5 klasių vaikams. Stovyklą suorganizavo Vilniaus r. Rudausių daugiafunkcio centro koordinatore Dorota Šaripa ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Rudausių struktūrinio padalinio bibliotekininkė Gražina Lapūnienė] / Agata Liachovič. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, liep. 8/14, p. 8–9.
6. Poeto ir mąstytojo kelias – Vytautui Mačerniui 100: [Apie virtualų susitikimą, skirtą Vytauto Mačernio 100-ioms metinėms paminėti, Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, liep. 8/14, p. 5.
7. Pometka, Jelena. Ištark, Išgirsk, Išsaugok: [Gedulo ir vilties dienos proga, Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje vyko edukacinis renginys „Ištark, Išgirsk, Išsaugok“]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, birž. 17/23, p. 4.
8. Pristavka, Teresa. Bendra atsakomybė už planetą: [Apie Pasaulinės Žemės dienos minėjimą Kalvelių bibliotekoje] / Teresa Pristavka, Natalija Vercholamova. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, bal. 1/7, p. 4.
9. Radevič, Elana. Rudaminos prieigose: bibliotekininkai akcijoje „Darom“: [Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka dalyvavo akcijoje „Darom“]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, geg. 13/19, p. 3.
10. Radevič, Elena. „Vilniaus krašto totorių rašto fenomenas: startavo naujas Vilniaus rajonocentrinės bibliotekos projektas: [Apie projektą „Vilniaus krašto totorių rašto fenomenas“, kurį įgyvendina Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, birž. 24/30, p.
11. Radevič, Elena. Aprašyti visus kūrėjus: susitikimas su literatūrinės kraštotyros pradininku Benjaminu Kondratu: [apie renginį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, rugs. 30/spalio 6, p. 5.
12. Radevič, Elena. Biblioteka su „Prisijungusi Lietuva“ [apie Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos įnašą į projekto į trijų metų vykusio projekto „Prisijungusi Lietuva: efektyvi, saugi ir atsakinga Lietuvos skaitmeninė bendruomenė“ įgyvendinimą] // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, spalio. 21/27, p. 9.

13. Radevič, Elena. Gegužės 3-iosios Konstitucijos 230-so metinės: [apie projektą „2021 metai. Gegužės 3-iosios Konstitucijos metų minėjimas“, kurį įgyvendina Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka. Projektas finansuojamas Lenkijos Respublikos Ministro Pirmininko kanceliarijos lėšomis kaip konkurso „Polonija ir lenkai užsienyje 2021“ dalis.] // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, rugp. 26/rugs. 1, p. 3.
14. Radevič, Elena. Pamaitinti lietuviškai: [Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka dalyvavo XX Žemaitijos bibliotekininkų sąskrydyje] // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, rugs. 30/spalio 6, p. 5.
15. Radevič, Elena. Projekto vainikavimas: [Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka įgyvendino beveik metus trukusį projektą „2021 metai. Gegužės 3-osios Konstitucijos metų minėjimas“] // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, gruodž. 2/8, p. 4.
16. Radevič, Elena. Savarankiškumo paslaptys: seminaras apie ergoterapiją: [Birželio 11 dieną iš Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos vyko projekto „Savarankiškumo paslaptys“ tiesioginė seminaro apie ergoterapiją transliacija. Seminarą vedė ergoterapeutė Monika Makutienė] // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, birž. 17/23, p. 4.
17. Radevič, Elena. Stanislovo Lemo 100-osios gimimo metinės: 2021 metai Centrinėje bibliotekoje: [apie projektą „2021 metai. Stanislovo Lemo 100-osios gimimo metinės“, kurį įgyvendina Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka. Projektas finansuojamas Lenkijos Respublikos Ministro Pirmininko kanceliarijos lėšomis kaip konkurso „Polonija ir lenkai užsienyje 2021“ dalis.] // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, rugp. 26/rugs. 1, p. 3.
18. Susitikimas su humoru: [Apie Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos organizuotą susitikimą su humoristu, scenaristu, TV laidų „Dviračio šou“ įkūrėju Haroldu Mackevičiumi]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, spalio. 21/27, p. 9.
19. Šatkevič, Česlava. Graži ir darni komanda: Tarptautinė šeimos diena Nemėžyje: [apie renginį Nemėžio kaimo bibliotekoje]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, geg. 20/26, p. 4.
20. Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje: festivalis „Nepatogus kinas“. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, spalio 7/13, p. 12.
21. Ancewicz, Anna. Docenić i usznować inność każdego: Dzień Tolerancji w Ławaryszkach: [apie tarptautinės tolerancijos dienos minėjimą Lavoriškių kaimo bibliotekoje] // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 18/24 listop. (nr 46), riedas „Rota“ (nr 1178), p. 4.
22. Aszkiełowicz, Andrzej. Pamięć wciąż żyje, ból nie ucicha: uczczono kolejną rocznicę masowych wywózek mieszkańców na Syberię: [Minėjimo organizavime dalyvavo ir Kalvelių kaimo biblioteka]. – Iliustr / fot. Romualda Balukonienė. - Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 17/23 czerw. (nr 24), p. 1, 2.

23. Aszkiełowicz, Andrzej. Zbudujmy „Most przyjaźni”: litewsko-polski projekt wymiany młodzieży: [apie projektą „Draugystės tiltas“, kurį parengė VšĮ „SIGNUM INTER“ iš Juodšilių, finansavo Lenkijos ir Lietuvos jaunimo mainų fondas. Projekto pristatyme dalyvavo ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos darbuotojos.]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 12/18 sierp. (nr 32), p. 1, 6.
24. Barsul, Beata. „Kącik młodego czytelnika”: [apie projektu „Mažo skaitytojo kampelis“ įgyvendinimą Zujūnų kaimo bibliotekoje. Projektą finansavo Lenkijos Respublikos Ministro Pirmininko kanceliarijos lėšomis kaip konkurso „Polonija ir lenkai užsienyje 2021“] / Beata Barsul. - Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 9/15 grud. (nr 49), priedas „Rota“ (nr 1181), p. 7.
25. Festiwal „Niewygodne kino”: [w Centralnej Bibliotece Samorządu Rejonu Wileńskiego] – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 14/20 pazdz. (nr 41), p. 3.
26. Książka najmodniejszym deserem tego lata: Centralna Biblioteka Smoządu Rejonu Wileńskiego: [Apie skaitymo iššūkį „Vasara su knyga“]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 9/13 czerw. maja, p. 6.
27. Lachowicz, Agata. Wulkan wrażeń: pierwszy letni obóz we wsi Rudowsie „Młodzi, sprytni, mądrzy!”: [Rudausių kaime vyko stovykla JAUNI, GUDRŪS, IŠMINTINGI! 1–5 klasių vaikams. Stovyklą suorganizavo Vilniaus r. Rudausių daugiafunkcio centro koordinatorė Dorota Šaripa ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Rudausių struktūrinio padalinio bibliotekininkė Gražina Lapūnienė] / Agata Lachowicz. - Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 8/14 lip. (nr 27), p. 6.
28. Lapūnienė, Gražina. Zobaczyć, kupić, nauczyć się: wirtualne Kaziuki w Rudowsiach: [mugę organizavo Rudausių kaimo kultūros centras ir biblioteka. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 18/24 mar., p. 4.
29. Piśmienictwo – nieodłączna część tożsamości Tatarów: każda mniejszość narodowa to bezcenny skarb dla państwa: [apie Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos įgyvendintą projektą „Vilniaus krašto totorių rašto fenomenas“ ir jo baigiamąjį renginį, vykusį Keturiasdešimt Totorių kaimo bendruomenės namuose]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 23/29 wrześ. (nr 38), p. 1, 5.
30. Pometka, Jelena. „Wypowiedz, usłysz, zachowaj”: impreza edukacyjna poświęcona upamiętnieniu i uczczeniu zesłańców: [Gedulo ir vilties dienos proga, Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje vyko edukacinis renginys „Ištark, Išgirk, Išsaugok“] // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 17/23 czerw. (nr 24), p. 2.
31. Pristawka, Teresa. Wspólna odpowiedzialność za planetę: [Apie Pasaulinės Žemės dienos minėjimą Kalvelių bibliotekoje] / Teresa Pristawka, Natalia Wierchołamowa. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 18/24 kwiet., p. 6.

32. Przez wiedzę do gwiazd: edukacyjny projekt Wspólnoty Wsi Rudowskie: [apie Rudausių kaimo bendruomenės projektą „Per žinias į žvaigždes“. Projekto vadovė ir ekskursijos organizatorė – VRSCB Rudausių struktūrinio padalinio vyr. bibliotekininkė ir Rudausių kaimo bendruomenės narė Gražina Lapunienė] / Inf. wł. - Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 4/10 listop. (nr 44), p. 1, 4.
33. Radevič, Elana. „Witaj Maj, Piękny Maj“: virtualus susitikimas Vilniaus rajono savivaldybės centrinėje bibliotekoje: [Apie Abiejų Tautų Respublikos Gegužės 3-iosios Konstitucijos ir Tarpusavio įžado metų minėjimą Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje. Projektas yra iš dalies finansuojamas Lenkijos Respublikos senato kaip parama lenkams, gyvenantiems už Lenkijos ribų.]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2021, geg. 6/12, p. 14.
34. Radewicz, Elana. „Wiwat Maj, Piękny Maj“: wirtualne spotkanie w Centralnej Bibliotece Samorządu Rejonu Wileńskiego: [Apie Abiejų Tautų Respublikos Gegužės 3-iosios Konstitucijos ir Tarpusavio įžado metų minėjimą Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje. Projektas yra iš dalies finansuojamas Lenkijos Respublikos senato kaip parama lenkams, gyvenantiems už Lenkijos ribų.]. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 6/12 maja, p. 6.
35. Radewicz, Elana. Cel została osiągnięta: wkład Centralnej Biblioteki Samorządu Rejonu Wileńskiego do projektu „Prisijungusi Lietuva“ // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 21/27 pazdz., p. 5.
36. Radewicz, Elana. Działalność edukacyjna Centralnej Biblioteki Samorządu Rejonu Wileńskiego na „Festiwalu czytania“: [apie Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos projektą „Vilniaus krašto totorių rašto fenomenas“ ir pagal projektą organizuotą edukaciją Vilniaus apskrities Adomo Mickevičiaus viešojoje bibliotekoje vykusiame „Skaitymo festivalyje 2021“] // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 16/22 wrześ. (nr 37), priedas „Rota“ (nr 1169), p. 7.
37. Radewicz, Elana. Fenomen piśmiennictwa Tatrów Wileńszczyzny: w Bibliotece Samorządu Rejonu Wileńskiego wystartował nowy projekt: [apie projektą „Vilniaus krašto totorių rašto fenomenas“, kurį įgyvendina Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka]. - Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 24/30 czerw. (nr 25), p. 3; Prieiga per internetą: <http://www.tygodnik.lt/202125/>
38. Radewicz, Elana. Projekty Centralnej Biblioteki Samorządu Rejonu Wileńskiego: Rok 2021. Obchody roku Stanisława Lema; Rok 2021. Obchody Roku Konstytucji 3 Maja: [apie projektus „2021 metai. Stanisłowo Lema 100-osios gimimo metinės“ ir „2021 metai. Gegužės 3-iosios Konstitucijos metų minėjimas“, kuriuos įgyvendina Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka. Projektai finansuojami Lenkijos Respublikos Ministro Pirmininko kanceliarijos lėšomis kaip konkurso „Polonija ir lenkai užsienyje 2021“ dalis.] // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 26 sierp./1 wrześ., p. 1, 6.

39. Radewicz, Elana. Zbierz, sortuj, przekaz: [Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka dalyvavo akcijoje „Darom“]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 13/19 maja, p. 2.
40. Radewicz, Elena. Tajemnice samodzielności: seminarium w Centralnej Bibliotece Samorządu Rejonu Wileńskiego: [Birželio 11 dieną iš Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos vyko projekto „Savarankiškumo paslaptys“ tiesioginė seminaro apie ergoterapiją transliacija. Seminarą vedė ergoterapeutė Monika Makutienė] // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 17/23 czerw. (nr 24), p. 2.
41. Sokołowska, Teresa. „Letnie czytanie na trawce“: [Apie vaikams skirtą renginį Kabiškių kaimo bibliotekoje, Vilniaus rajonas]. - Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 24/30 czerw. (nr 25), priedas „Rota“ (nr 1157), p. 7.
42. Sprawozdanie z działalności rady, mera i administracji Samorządu Rejonu Wileńskiego (XIV): [rašoma apie VRSCB veiklą 2020 m.]. - Ilustr.. - Tęs. Pradžia: Nr 16 (22/28 kwiet.) // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 22/28 lip. (nr 29), priedas „Rota“, p. 21–22.
43. Szatkiewicz, Czesława. Piękna i zgodna ekipa: rodzinne spotkanie w Niemiežu: [Apie renginį Nemėžio kaimo bibliotekoje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 20/26 maja, p. 3.
44. Ważne i wzruszające momenty e życiu: nietradycyjne spotkania z seniorami w Kowalczukach: [apie netradicinį susitikimą su senjorais Kalvelių kaimo bibliotekoje, skirtą Tarptautinei pagyvenusių žmonių dienai paminėti] / Pracownice filii CBSRW w Kowalczukach. - Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 28 paźdz. / 3 listop. (nr 43), riedas „Rota“ (nr 1175), p. 7.
45. Wieczór muzyczno-poetycki „Barwy poezji jesiennej: [apie renginį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 23/29 wrześ. (nr 38), p. 2.
46. „Wyprawa na planetę Lema“: 100. rocznica urodzin wybitnego polskiego fantasty: [apie projektą „Ekspedicija į Lemo planetą“, skirtą Stanislovo Lemo 100-ųjų gimimo metinių progą, kuri įgyvendino VRSCB Zujūnų kaimo biblioteka] / Inf. wł.. - Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. - 2021, 21/27 paźdz. (nr 42), priedas „Rota“ (nr 1174), p. 20.

2022 m.

1. Aktyvus ir sveikas šeimos laisvalaikis: biblioteka prisideda prie priklausomybės ligų prevencijos: [Biblioteka šių metų rugsėjo mėnesį įgyvendins projektą „Aktyvus ir sveikas šeimos laisvalaikis“]. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2022, rugp. 18/24, p. 9.
2. Ancevič, Ana. Riedėk, marguti margas: Lavoriškių bibliotekoje / Ana Ancevič, fot. Renata Mašarienė. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2022, bal. 28/geg. 4, p. 4.

3. Atriotinis rytmetis: [Apie vaikams, skirta Laisvės gynėjų dienai paminėti, Paberžės struktūriniame padalinyje] / VRSCB Paberžės padalinio informacija. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2022, sausio 20/26, p. 5.
4. Baranovskaja, Irena. Kraštotyros projektai. Vilniaus rajono bibliotekų projektai tautinėms kultūroms populiarinti. – Iliustr. // Naujienlaiškis kraštotirinkams. – 2022, Nr. 1 (3), p 3–5. Prieiga per internetą: <https://amb.lt/regionas/data/public/uploads/2022/06/naujienlaiskis-krastotyrimams-nr.-3.pdf>
5. Jūsų visų darbas – neįkainojamas: profesinių švenčių proga: [Pasaulinės kultūros dienos proga apdovanoti Vilniaus rajono kultūros kūrėjai ir puoselėtojai bei artėjančios Medicinos dienos proga – poliklinikų medicinos darbuotojai. Tarp apdovanotų buvo ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos darbuotojų] / pagal Vrsa.lt. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2022, bal. 28/geg. 4, p. 1, 5.
6. Kalėdinis susitikimas su vaikais: [apie kalėdinį renginį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] / VRSCB inf.. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2022, gruod. 29/2023, sausio 4, p. 5.
7. Liachovič, Agata. Gimtosios vasaros skoniai: [apie vasaros stovyklą vaikams, kurią organizavo Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Rudausių struktūrinio padalinio bibliotekininkė Gražiną Lapunienė] / Agata Liachovič. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2022, liep. 14/20 (Nr. 28), p. 4.
8. Medžioklė, floristika ir pramogos: VRSCB prisideda prie priklausomybės ligų prevencijos: [Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka rugsėjo 17 dieną Mažųjų Lygainių kaime pristatė projektą „Aktyvus ir sveikas šeimos laisvalaikis“, skirtą priklausomybės ligų prevencijai. Projektą finansavo Vilniaus rajono savivaldybė.] // VRSCB inf. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2022, rugp. 22/28, p. 12.
9. Pometko Jelena. Popietė su lietuviška knyga: [apie popietę „Kelias į knygą“ Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje, skirtus Nacionalinei Lietuvos bibliotekų savaitei paminėti]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2022, geg. 12/18, p. 5.
10. Pristavka, Teresa. Kalveliuose paminėti Gyvūnų gerovės metai: [apie, jau ne vienerius metus, Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Kalvelių struktūriniame padalinyje vykdoma akcija „Padėkime paukšteliams ir žvėreliams žiemą“] / Teresa Pristavka, Nataljia Vercholamova. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2022, sausio 20/26, p. 5.
11. Pristavka, Teresa. Paukštis yra įkvepiantis gyvūnas: Pasaulinės Žemės dienai paminėti: [apie edukacinį renginį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Kalvelių struktūriniame padalinyje] / Teresa Pristavka, Nataljia Vercholamova. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2022, bal. 7/13, p. 5.

12. Pristavka, Teresa. Saugesnio interneto savaitė praturtino žiniomis: [apie Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Kalvelių struktūriniame padalinyje vykdomas edukacijas] / Teresa Pristavka, Natalija Vercholamova. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2022, vas. 17/23, p. 5.
13. Radevič, Elana. Mūsų kraštiečiai J. Pilsudskis Lodzėje: [įgyvendintas Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos organizuotas projektas „Mūsų kraštiečiai – Juzefas Pilsudskis“]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2022, spalio. 13/19, p. 5.
14. Radevič, Elana. Pliušinio meškiuko diena: [apie edukacinį renginį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2022, gruod. 1/7, p. 5.
15. Radevič, Elana. Sportuokite, kad būtumėte [Šventėje „Sportuok ir būk sveikas“, kurią organizavo VšĮ „SIGNUM INTER“, aktyviai dalyvavo ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka, kuri subūrė savo ištikimiausių skaitytojų komandą ir dalyvavo varžybose]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2022, rugp. 18/24, p. 9.
16. Radevič, Elena. Mažiems smalsuoliams: Nacionalinė Lietuvos bibliotekų savaitė: [apie renginius vaikams Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje, skirtus Nacionalinei Lietuvos bibliotekų savaičiai paminėti] / Elana Radevič. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2022, geg. 5/11, p. 4.
17. Radevič, Elena. Pasigaminti knygą pačiam: Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje: [apie Pasaulinę knygos ir autorinių teisių dienas paminėti skirtą edukacinį renginį] / Elana Radevič. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2022, bal. 28/geg. 4, p. 4.
18. Susitikimas su Namu prie kelio: [apie susitikimą su knygos „Namas prie kelio“ autore Irena Fedorovič-Vasilevska, kurį organizavo Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka] / VRSCB inf.. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2022, gruod. 8/14, p. 5.
19. Vakaras jaunimui bibliotekoje: [apie Vakara jaunimui Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] / VRSCB inf. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2022, gruod. 8/14, p. 5.
20. Vasiliauskienė, Olga. Kaip elgtis sutikus mešką: [apie susitikimą su vaikais Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Grigaičių struktūriniame padalinyje, skirtą Šiaurės šalių literatūros savaitę paminėti] / Olga Vasiliauskienė. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2022, gruod. 1/7, p. 5.
21. Vercholamova, Natalija. Informacinio raštingumo mokymai – visiems norintiems: Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Kalvelių struktūriniame padalinyje teikiamos nemokamos gyventojų mokymo paslaugos: konsultavimas, individualus mokymas ir mokymas grupėse kompiuterinio raštingumo, interneto išteklių, elektroninių paslaugų naudojimosi klausimais] / Natalija Vercholamova, Teresa Pristavka. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2022, rugs. 15/241, p. 13.

22. Akcja „Bądź bezpieczny w internecie”: [apie edukacinį renginį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje]. – Inf. CBSRW – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny.– 2022, 14/20 kwiet. (nr 15), p. 2.
23. Ancewicz, Anna. Dbać nie tylko od święta, ale i na co dzień: Międzynarodowy Dzień Języka Ojczystego w bibliotece w Ławaryszkach: / Anna Ancewicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. — 2022, 24 lutego/2 mar. (nr 8), priedas „Rota“ (1192), p. 1–2.
24. Ancewicz, Anna. Promocja czytania: Narodowe Czytanie „Baladyn i romansów” w ławaryskiej bibliotece: [apie renginį Lavoriškių kaimo bibliotekoje, kurio metu buvo skaitomos Adomo Mickevičiaus „Baladės ir romansai] / Anna Ancewicz i Renata Mašarienė. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. –2022, 1/7 wrześ. (nr 35), priedas „Rota“ (nr 1219), p. 6.
25. Ancewicz, Anna. Proroczy sen władcy: Dzień Wielkiego Księcia Litewskiego Giedymina w Ławaryszkach: [apie edukacinę popietę „Kaip Gediminas įkūrė Vilnių,“ skirtą Lietuvos didžiojo kunigaikščio Gedimino dienai paminėti, Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Lavoriškių struktūriniame padalinyje] / Anna Ancewicz, Renata Mašarienė. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 13/19 paźdz. (nr 41), priedas „Rota“ (nr 1225), p. 6.
26. Ancewicz, Anna. Tydzień Literatury Krajów Nordyckich w bibliotece w Ławaryszkach: [Lapkričio 14–17 dienomis Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Lavoriškių padalinyje vyko Šiaurės šalių literatūros savaitė, skirta skaitymo skatinimui, pasakojimo tradicijos puoselėjimui ir pažinčiai su Šiaurės šalių literatūra]: / Anna Ancewicz i Renata Mašarienė. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 24/30 listop. (nr 47), priedas „Rota“ (nr 1231), p. 21.
27. Ancewicz, Anna. Wędrówka przez wieki: obchody Europejskich Dni Archeologii w Ławaryszkach: [apie Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Lavoriškių struktūrinio padalinio darbuotojų organizuotą edukacinį užsiėmimą „Keliaujant Lavoriškių istorijos puslapiams nuo senųjų laikų iki dabarties“, skirtą Europos archeologijos dienai paminėti] / Anna Ancewicz; fot. Renata Mašarienė. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny.– 2022, 30 czerw./6 lip. (nr 26), priedas „Rota“ (nr 1210), p. 20.
28. Aszkiełowicz, Andrzej. W atmosferze salonu artystycznego: uczta duchowa dla miłośników poezji i muzyki romantycznej w Rukojniach: [apie lenkų romantizmo renginį Rukainių kultūros centre Rukainiuose, kurių metu skambėjo Mickevičiaus, Syrokomlės, Moniuškos ir Šopeno dainos, buvo skaitomos Adomo Mickevičiaus „Baladės ir romansai“. Renginyje dalyvavo ir Vilniaus rajono Centrinės bibliotekos atstovės] / Andrzej Aszkiełowicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 1/7 wrześ. (nr 35), priedas „Rota“ (nr 1219), p. 20.

29. Grono czytelników się poszerza: przedszkolacy odwiedzili bibliotekę w Kabiszkach: / Inf. wł. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 21/26 kwiet. (nr 16), priedas „Rota“ (nr 1200), p. 4.
30. Ignatowicz, Genowefa. „Lato z książką“ w Glinciszkach: [apie skaitymo skatinimo akciją „Vasara su knyga“ Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Glitiškių struktūriniame padalinyje]: / Genowefa Ignatowicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 16/22 cerw. (nr 24), priedas „Rota“ (nr 1208), p. 7.
31. Ignatowicz, Genowefa. Poranek z poezją Marii Konopnickiej :[apie darželinukų ekskursiją į Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Glitiškių struktūrinį padalinį.] / Genowefa Ignatowicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 26 maja/1 czerw. (nr. 21), priedas „Rota“ (nr 1205), p. 2.
32. Ignatowicz, Genowefa. Szpital książkowy w Glinciszkach: Międzynarodowy Dzień Książki dla Dzieci: [apie Tarptautinės vaikų knygų dienos minėjimą Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Glitiškių struktūriniame padalinyje] / Genowefa Ignatowicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 14/20 kwiet. (nr 15), priedas „Rota“ (nr 1199), p. 6.
33. Jachowicz, Oksana. Biwak z książką: przedsięwzięcie promocyjne czytelnictwo: / Oksana Jachowicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 28 lip./3 sierp. (nr 30), priedas „Rota“ (nr 1214), p. 20.
34. Lapunienė, Gražina. Małymi kroczkami do Krainy Baśni: [apie renginį vaikams Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Rudausių struktūriniame padalinyje, skirtą Tarptautinei vaikų knygų dienai paminėti / Gražina Lapunienė // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 7/13 kwiet. (nr 14), priedas „Rota“ (nr 1198), p. 7.
35. Mackiewicz, Edward. „Poezja na Wileńszczyźnie ciągle żyje“: spotkanie z poetą Zbigniewem Maciejewskim w Małych Ligojniach: [apie susitikimą su Vilniaus krašto poetą Zbignevu Maciejevskiu Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Mažųjų Lygainių struktūriniame padalinyje.] / Edward Mackiewicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 16/22 cerw. (nr 24), priedas „Rota“ (nr 1208), p. 6.
36. Mackiewicz, Edward. „Tu jest nasze miejsce urodzenia, tu jest nasz dom“: przedsięwzięcie „Karaimi na Litwie” w bibliotece w Małych Ligojniach : [apie renginį „Karaimai Lietuvoje: čia mūsų gimtinė, čia mūsų namai“, kurį organizavo Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Mažųjų Lygainių padalinys, skirtą Karaimų metams paminėti.] / Edward Mackiewicz ; fot. Beata Pawłowska. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 20/26 sierp. (nr 42), priedas „Rota“ (1226), p. 22.
37. Niezapomniane wrażenia: tydzień Bibliotek w Centralnej Bibliotece Samorządu Rejonu Wileńskiego. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 5/11 maja (nr 18), p. 5.
38. Praktyczne porady i wskazówki: spotkanie grupy seniorów w bibliotece w Kowalczukach: [apie

senjorų susitikimą Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Kalvelių struktūriniame padalinyje]. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 13/19 paźdz. (nr 41), priedas „Rota“ (nr 1225), p. 2.

39. Pristavka, Teresa. Akcija „Pomóżmy zwierzętom przetrwać zimę“: [apie, jau ne vienerius metus, Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Kalvelių struktūriniame padalinyje vykdoma akcija „Padėkime paukšteliams ir žvėreliams žiemą“] / Teresa Pristavka, Natalija Vercholamova. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 20/26 stycz., (nr 3), preidas „Rota“ (nr 1187), p. 6.

40. Pristavka, Teresa. Spotkanie z pasjonatem astronomii w Słobodzie: [apie Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Kalvelių struktūrinio padalinio organizuotą skaitytojų ekskursiją pas astronomą-megėją H. Selevičių]. – Iliustr. – 2022, 26 maja/1 czerw. (nr. 21), priedas „Rota“ (nr 1205), p. 2.

41. Pristavka, Teresa. Tydzień Bezpiecznego Internetu / Teresa Pristavka. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 24 lutego/2 mar. (nr 8), priedas „Rota“ (1192), p. 2.

42. Radevič, Elana. Ćwiczmy i bądźmy zdrowi!: [Šventėje „Sportuok ir būk sveikas“ aktyviai dalyvavo ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka, kuri subūrė savo ištikimiausių skaitytojų komandą ir dalyvavo varžybose]. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 18 /24 sierp. (nr 34), p. 5.

43. Radevič, Elana. Powitanie lata w świątecznej atmosferze: [apie Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos organizuotą pažintinį, linksmą ir aktyvų renginį vaikams, skirtą Tarptautinės vaikų gynimo dienos paminėti]. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 9/15 czerw. (nr 23), priedas „Rota“ (nr 1207), p. 6.

44. Radevič, Elena. Zafascytowana historią: spotkanie z autorką bestsellerowych powieści historycznych Joanną Jax: / Elena Radevič. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 12/18 maja (nr 19), priedas „Rota“ (nr 1203), p. 2.

45. Radewicz, Elana. Rodzina w centrum uwagi: CBSRW przyczynia się do zapobiegania uzależnień: [Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka rugsėjo 17 dieną Mažųjų Lygainių kaime pristatė projektą „Aktyvus ir sveikas šeimos laisvalaikis“, skirtą priklausomybės ligų prevencijai. Projektą finansavo Vilniaus rajono savivaldybė.] / Elana Radewicz // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 22/28 wrześ. (nr38), priedas „Rota“ (nr 1222), p. 2.

46. Radewicz, Elena. Łódzkimi śladami Marszałka; dobiegł końca projekt poświęcony postaci Józefa Piłsudskiego: [Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka įgyvendino projektą „Mūsų kraštietis – Józefas Piłsudski“. Bibliotekos skaitytojai aplankė Maršalkos atminimo vietas Lodzėje.]. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 13/19 paźdz. (nr 41), priedas „Rota“ (nr 1225), p. 2.

47. Tunkiewicz, Alina. Maria Rekść zaprasza do odwiedzenia i lepszego zapoznania się z rejonem

- wileńskim (II): [rašoma ir apie Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos įgyvendintą projektą „Bibliotekos inovatyvioji paslauga „Virtualus turas po Vilniaus krašto Totorių istoriją ir kultūrą“] / Alina Tunkiewicz. – Ilustr.. – Tęs. Pradžia: Nr 13 (31 mar./6 kwiet.) // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 7/13 kwiet. (nr 14), priedas „Rota“ (nr 1198), p. 20.
48. Werchołmowa, Natalia. Wybieramy dobro – unikamy zła: warsztaty edukacyjne „Zagrzej dobrocią“ w Kowalczukach: [Rugsėjo 23 d., penktadienio popietę Vilniaus rajono Kalvelių bibliotekos darbuotojos organizavo Vilniaus rajono šeimos ir vaiko krizių centre edukacines dirbtuves „Sušildyk gerumą“. Edukaciniame užsiėmime dalyvavo dienos centro „Draugystės namai“ vaikai.] / Natalia i Teresa, organizatoriki. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 6/12 paźdz. (nr 40), priedas „Rota“ (nr 1224), p. 20.
49. Wspaniała i słodka zabawa: popołudnie z książką w Grygajciach: [apie susitikimą su vaikais Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Grigaičių struktūriniame padalinyje, skirtą Šiaurės šalių literatūros savaitę paminėti] / Inf. wł.. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 1/7 grud. (nr 48), priedas „Rota“ (nr. 1232), p. 6.
50. Wszyscy razem poznajemy ptaki!: impreza edukacyjna w Kowalczukach: [apie edukaciją renginį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Kalvelių struktūriniame padalinyje] / organizatorzy. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 7/13 kwiet. (nr 14), p. 6.
51. Za profesjonalizm, oddanie i poświęcenie : podziękowania pracownikom kultury i medycyny rejonu wileńskiego: [Pasaulinės kultūros dienos proga apdovanoti Vilniaus rajono kultūros kūrėjai ir puoselėtojai bei artėjančios Medicinos dienos proga - poliklinikų medicinos darbuotojai. Tarp apdovanotų buvo ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos darbuotojų]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 28 kwiet./4 maja (nr 17), p. 1, 6.
52. Zagubieni w przestrzeni: CBSRW przyczynia się do zapobiegania chorobom; [Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka Biblioteka šių metų rugsėjo mėnesį įgyvendins projektą „Aktyvus ir sveikas šeimos laisvalaikis“] // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 18 /24 sierp. (nr 34), p. 5.
53. „Zakręcone“ spotkanie: wieczór z młodzieżą w Centralnej Bibliotece Samorządu Rejonu Wileńskiego: [apie vakarą jaunimui Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] / Inf. wł.. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2022, 8/14 grud. (nr 49), priedas „Rota“ (nr 1233), p. 6.

2023 m.

1. Biblioteka – kultūros židinys: [Kalvelių kaimo bibliotekoje pirmą kartą svečiavosi Vilniaus r. Pakenės Česlovo Milošo pagrindinės mokyklos mokiniai kartu su mokytojomis] / VRSCB inf.. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2023, geg. 11/17 (16), p. 4.
2. Europos sveikos mitybos diena: [apie renginį vaikams Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] / VRSCB inf. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2023, lapkr. 9/15 (Nr 45), p. 9.

3. Globokime paukščius – Inkilėlių kėlimo šventė: [VRSCB Kalvelių struktūrinio padalinio darbuotojos kartu su Kenos girininkijos miškininkais organizavo tradicinę pavasarinę inkilų kėlimo šventę „Globokime paukščius“] / Organizatoriai. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2023, bal. 6/1, p. 5.
4. Informacinio raštingumo mokymai suaugusiems VRSCB Kalvelių struktūriniame padalinyje / VRSCB inf. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2023, lapkr. 16/22 (Nr 46), p. 4.
5. Inicijatyva „Knygodarom“: [Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka kviečia prisidėti prie iniciatyvos ir kartu sutvarkyti aplinką prie bibliotekos]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2023, bal. 20/26 (16), p. 13.
6. Jau pripildytas vaikų džiaugsmo: Rudaminioje naujas meno ir kultūros židinys: [Rudaminioje oficialiai atidarytas naujas Rudaminos meno mokyklos ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos pastatas] / pagal VRSA.lt. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2023, vas. 2/8 (5), p. 1, 2-3.
7. Ką mena Glitiškių ąžuolas?: [Įgyvendinant renginių ciklą, skirtą Sausio sukilimo 160-osioms metinėms paminėti, birželio 29 d. Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Glitiškių struktūriniame padalinyje organizuotas renginys „Ką mena Glitiškių ąžuolas?“] / VRSCB inf.. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2023, liepos 13/19 (28), p. 4.
8. Kalėdinės šventės Rudausių kaime: [apie kalėdines šventes Rudausių kaime, kurias organizavo Rudausių daugiafunkcinio centro koordinatorė Dorota Tomaševska ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Rudausių struktūrinio padalinio bibliotekininkė Gražina Lapuniene] / organizatoriai [Dorota Tomaševska, Grižina Lapunienė]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2023, sausio 5/11 (Nr. 1), p. 9.
9. Liachovič, Agata. Kas greitesnis, tas geresnis: [apie renginį, kurį organizavo Vilniaus r. Rudausių daugiafunkcinis centras, VRSCB Rudausių struktūrinis padalinys ir Rudausių kaimo bendruomenė]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2023, liepos 13/19 (28), p. 8.
10. Mašarienė, Renata. „Keliant Laviškių istorijos puslapius nuo senųjų laikų iki dabarties“: [apie Europos archeologijos dienos minėjimą VRSCB Laviškių struktūriniame padalinyje] / Renata Mašarienė, Ana Ancevič. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2023, liepos 13/19 (28), p. 4.
11. Mašarienė, Renata. Saugėsio interneto diena Laviškėse: [apie renginį vaikams VRSCB Laviškių struktūriniame padalinyje] / Renata Mašarienė, Ana Ancevič. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2023, vas. 16/22 (Nr 7), p. 4.
12. Padedame gyvūnams išgyventi žiemą: [apie Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Kalvelių struktūriniame padalinyje vykdoma akcija „Miško žvėrys laukia žiemos vaišių“, kurios tikslas padėti miško žvėreliams įveikti žiemos negandas, ugdyti vaikų meilę ir atjautą gamtai] /

- organizatoriai. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2023, vas. 9/15 (3), p. 5.
13. Pometka, Jelena. Gyvenimas – tai rašymas (Vincui Mykolaičiui-Putinui 130): [apie renginį jaunimui Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] / Jelena Pometka. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2023, sausio 19/25 (Nr.3), p. 4.
14. Popietė „Kurkime geresnį internetą kartu“: [apie renginį vaikams VRSCB Kalvelių struktūriniame padalinyje] / VRSCB Kalvelių struktūriniame padalinio inf.. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2023, vas. 16/22 (Nr 7), p. 4.
15. Radevič, Elena. Neužmirštama Sausio 13-oji: [Vilniaus savivaldybės Centrinės bibliotekos jaunieji skaitytojai Laisvės gynėjų dieną paminėjo šiek tiek kitaip. Kartu su bibliotekininkais nuvyko prie Vilniaus televizijos bokšto] / Elena Radevič. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2023, sausio 19/25 (3), p. 4.
16. Rudausiai nemiega: [apie renginį vaikams, kurį organizavo Vilniaus rajono Nemenčinės vaikų darželio skyriaus Rudausių daugiafunkcio centro koordinatore Dorota Tomaševska ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Rudausių struktūrinio padalinio bibliotekininkė Gražina Lapunienė] / VRSCB inf. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2023, lapkr. 16/22 (Nr 46), p. 4.
17. Tomaš, Dorota. Turiningai praleistas laikas: [apie Vilniaus r. Rudausių kaimo vaikų dalyvavimą projekte „Keliančios architektūros dirbtuvės“, kurio tikslas skatinti vaikus ir jaunimą būti aktyviais savo aplinkos kūrėjais. Projektas vyko penkias dienas, kurių metu kaimo viešojoje erdvėje vietos vaikai kūrė nedidelius architektūrinius objektus. Viso projekto metu vaikais rūpinosi Vilniaus r. Nemenčinės vaikų darželio skyriaus Rudausių daugiafunkcinio centro darbuotojai] / Dorota Tomaš. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2023, rugpj. 24/30 (Nr. 34), p. 9.
18. V. Sirokomlės 200-osioms gimimo metinėms: [Marijampolio bibliotekoje vyksta paroda, skirta vienam žymiausių Vilnijos krašto poetų – Vladislavui Sirokomlei (tikrasis vardas lenk. Ludwik Władysław Franciszek Kondratowicz). 2023 metais švenčiame jo gimimo metinių 200-ąjį jubiliejų.]. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2023, vas. 9/15 (3), p. 4.
19. Vaikiškas poetas: [apie rytmetį, skirtą Anzelmo Matučio gimimo 100-mečiui, Kalvelių struktūriniame padalinyje] / VRSCB inf.. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2023, sausio 19/25 (3), p. 4.
20. Ancewicz, Anna. Jest naszym skarbem: Międzynarodowy Dzień Języka Ojczystego w bibliotece w Ławaryszkach: [apie renginį vaikams „Atvėrus gimtosios kalbos skrynią“ VRSCB Lavorškių struktūriniame padalinyje, skirtą Tarptautinė gimtosios kalbos dienai paminėti] / Anna Ancewicz i Renata Mašarienė. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 23 lutego.- 1 mar. (nr 8), priedas „Rota“ (nr 1247), p. 7.

21. Ancewicz, Anna. Największe i najważniejsze święto: przedsięwzięcie wielkanocne „Tocz się, tocz pisanko” w ławaryskiej bibliotece: [apie edukacinę popietę, skirta šv. Velykų šventei „Riedėk, marguti margas“, VRSCB Lavoriškių struktūriniam padalinyje] / Anna Ancewicz i Renata Mašarienė. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 20/26 kwiet. (nr 16), priedas „Rota“ (nr 1252), p. 6.
22. Ancewicz, Anna. Okazja do czytania: mali goście w ławaryskiej bibliotece: [apie renginį vaikams VRSCB Lavoriškių struktūriniam padalinyje] / Anna Ancewicz i Renata Mašarienė. – Ilustr. – // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 15/21 czerw. (nr 24), priedas „Rota“ (nr 1260), p. 7.
23. Ancewicz, Anna. Uczniowie Gimnazjum im. św. Jana Bosko w Jałowie wzięli udział w projekcie „Wilno – kolebką romantyzmu“: [Egliškių šv. Jono Bosko gimnazijos moksleiviai dalyvavo Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Galgių struktūrinio padalinio projekte „Vilnius – lenkų romantizmo lopšys“.: / Anna Ancewicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 9/15 listop. (nr 45), priedas „Rota“ (nr 1281), p. 7.
24. Ancewicz, Anna. Urodziny Wilna w ławaryskiej bibliotece: [apie renginį vaikams VRSCB Lavoriškių struktūriniam padalinyje, skirtą Vilniaus 700-ųjų metų jubiliejų paminėti: / Anna Ancewicz i Renata Mašarienė. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 23 lutego.- 1 mar. (nr 8), priedas „Rota“ (nr 1247), p. 7.
25. Ancewicz, Anna. Uświadamiające zajęcia: Dzień Bezpiecznego Internetu w Ławaryszkach: [apie edukacinį renginį vaikams VRSCB Lavoriškių struktūriniam padalinyje] / Anna Ancewicz, Renata Mašarienė. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 16/22 lutego (nr 7), priedas „Rota“ (nr 1243), p. 7.
26. Ancewicz, Anna. Zjęcia edukacyjne dla dzieci: Dzień Bezpieczeństwa Ruchu drogowego w Ławaryskiej bibliotece: [apie edukacinį renginį vaikams VRSCB Lavoriškių struktūriniam padalinyje] / Anna Ancewicz, Renata Mašarienė. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 27 kwiet./3 maja (nr 17), p. 6.
27. Bogate i urozmaicone: życie kulturalne rejonu wileńskiego: [apie Vilniaus rajono kultūrinį gyvenimą, t.t. ir bibliotekas]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 24/30 sierp. (nr 34), priedas „Rota“ (nr 1270), p. 4.
28. „Dorastam z książką“: godzina edukacyjno-literacka w bibliotece w Kowalczukach: [apie edukacinę-literatūrinę valandėlę „Augu su knyga“ Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Kalvelių struktūriniam padalinyje] / organizatorzy. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 2/8 lutego (nr 5), priedas „Rota“ (nr 1241), p. 20.
29. Lachowicz, Agata. Orientacyjne zawody dla rodzin w Rudowsiach: [apie Rudausių kaime įvykusias orientacines šeimų varžybas, kurias organizavo Vilniaus r. Rudausių daugiafunkcinis centras, VRSCB Rudausių struktūrinis padalinys ir Rudausių kaimo bendruomenė]: / Agata

- Lachowicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 20/26 lip. (nr 29), priedas „Rota“ (nr 1265), p. 20.
30. Lachowicz, Agata. Twórz! Poznaj! Kształć się!: letni obóz dla dzieci we wsi Rudowsie: [apie vasaros stovyklą vaikams, kurią organizavo VRSCB Rudausių struktūrinis padalinys ir Nemenčinės daugiafunkcio kultūros Rudausių filialas] / Agata Lachowicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 3/9 sierp. (nr 31), priedas „Rota“ (nr 1267), p. 20.
31. Lapunienė, Gražyna. Głośno i wesoło: w Rudowsiach pożegnano zimę i wysłano sygnał wiosny: [apie Užgavėnių šventę, kurią organizavo Rudausių kaimo biblioteka] / Gražyna Lapunienė. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 2/8 mar. (nr 9), priedas „Rota“ (nr 1245), p. 20.
32. Mackiewicz, Edward. „A życie kołem się toczy“: Światowy dzień książki i praw autorskich: [apie renginį VRSCB Mažųjų Lygainių struktūriniame padalinyje, skirtą Pasaulinės knygos ir autorinių teisių dienai paminėti] / Edward Mackiewicz; fot. Alicja Anuszkiewicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 4/10 maja (nr 18), priedas „Rota“ (nr 1254), p. 7.
33. Mackiewicz, Edward. Śpiewanie kolęd z Teresą Kołtan w Małych Ligojniach: Bożenarodzeniowe spotkanie seniorów pt. „Pod gwiazdką wigilijną“: [apie VRSB Mažųjų Lygainių struktūriniame padalinyje vykusį šventinį senjorų susitikimą „Po Kalėdų žvaigždę. Pasidainavimai su Teresa Koltan“. Renginio iniciatoriai – Pagirių seniūnija ir vietos biblioteka.] / Edward Mackiewicz; fot. Jelena Bielak. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 5/11 stycz. (nr 1), priedas „Rota“ (nr 1237), p. 4.
34. Mackiewicz, Edward. Tolerancja – najważniejszym warunkiem zgodnego współżycia: Obchody Dnia Wspólnot Narodowych na Litwie w Małych Ligojniach: [apie Lietuvos Tautinių bendrijų dienos minėjimą VRSCB Mažųjų Lygainių struktūriniame padalinyje] / Edward Mackiewicz; fot. Beata Pawłowska. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 22/28 czerw. (nr 25), priedas „Rota“ (nr 1261), p. 21.
35. Mackiewicz, Edward. Wielkie zwycięstwo młodego państwa: przedsięwzięcie „30 lat – bez obcych wojsk“ w Małych Ligojniach: [apie renginį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Mažųjų Lygainių struktūriniame padalinyje, skirtą Laisvės dienai paminėti] / Edward Mackiewicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 7/13 wrześ. (nr 36), priedas „Rota“ (nr 1272), p. 22.
36. Magia sprzątnięcia z książką: [Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos darbuotojai kartu su savo skaitytojais prisijungė prie VRSA paskelbtos akcijos „Balandis – švaros mėnuo“.] – Ilustr. – // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 20/26 kwiet. (nr 16), priedas „Rota“ (nr 1252), p. 22.
37. Markevič, Teresa. Poezja w plenerze: „Lira Syrokomli“ w roku obchodów 200. Urodzin Władysława Syrokomli: [apie tradicinę Poezijos pavasario šventę Bareikiškėse, kurią organizavo

- Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka kartu su Sirokomlės muziejumi. Šiemet šventė buvo, skirtą lenkų poeto Vladislavo Sirokomlės 200-tųjų gimimo metinių paminėti] / Teresa Markiewicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 25/31 maja (nr 21), priedas „Rota“ (nr 1257), p. 1, 4.
38. Michalkiewicz, Zygryda. „W cieniu suderwskich lip”: Święto poezji z okazji 530. rocznicy Suderwy: [apie Sudervės 530 metų jubiliejaus minėjimo šventę. Sudervės istoriją paruošė ir pristatė Sudervės kaimo bibliotekos bibliotekininkės] / Zygryda Michalkiewicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 21/24 wrześ. (nr 38), priedas „Rota“ (nr 1274), p. 1–2.
39. Podróż śladami Aleksandry Piłsudskiej: projekt Centralnej Biblioteki Samorządu Rejonu Wileńskiego: [apie projektą, skirtas Aleksandros Pilsudskos asmenybei, kuri įgyvendino Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka] / Centralna Biblioteka Samorządu Rejonu Wileńskiego. – Ilustr.. – // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 7/13 wrześ. (nr 36), priedas „Rota“ (nr 1272), p. 6.
40. Połączenie młodości z doświadczeniem zaowocuje pięknymi wynikami w pracy: [pokalbiai su kandidatais į Vilniaus rajono Savivaldybės tarybą, kurių metu kandidatas – VRSCB direktorius Mirosław Voitiulevič pasakoja apie save ir darbą bibliotekoje] / rozmawiał Zygmunt Źdanovič. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 16/22 lutego (nr 7), priedas „Rota“ (nr 1243), p. 2-3.
41. Śladami „lirnika wioskowego”: wycieczka poświęcona 200-leciu urodzin poety Wł. Syrokomli: [apie ekskursiją po Vilnių „kaimo lyriko“ pėdsakais, skirtą lenkų poeto Vladislavo Sirokomlės 200-tųjų gimimo metinių paminėti. Ekskursijoje dalyvavo ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos struktūrinių padalinių darbuotojai] / inf. Muzeum Wł. Syrokomli. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 25/31 maja (nr 21), priedas „Rota“ (nr 1257), p. 6.
42. Śladami Wieszców: projekt „Wilno – kolebka romantyzmu polskiego“ dobiegł końca: [Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Galgių struktūrinis padalinys baigė įgyvendinti projektą „Vilnius – lenkų romantizmo lopšys“.]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 2/8 listop. (nr 44), priedas „Rota“ (nr 1280), p. 20.
43. Tomaszewska, Dorota. Treściwie spędzony czas: dzieci z Rudowski uczestniczą w projekcie „Wędrujące warsztaty architektury”. [apie Vilniaus r. Rudausių kaimo vaikų dalyvavimą projekte „Keliančios architektūros dirbtuvės“. Projekto tikslas skatinti vaikus ir jaunimą būti aktyviais savo aplinkos kūrėjais, aktyvinti bendruomeninę veiklą ir pilietiškumą mažuose Lietuvos miesteliuose. Viso projekto metu vaikais ir savanoriais rūpinosi, padėjo organizuoti vaikų užimtumą Vilniaus r. Nemenčinės vaikų darželio skyriaus Rudausių daugiafunkcio centro koordinatorė Dorota Tomaševska ir VRSCB Rudausių struktūrinio padalinio vyr. bibliotekininkė Gražina Lapunienė]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 24/30 sierp. (nr 34), p. 6.

44. Uroczyście otwarto nowy ośrodek kultury: Inkubator sztuki w Rudominie: [Oficialiai atidarytas naujas kultūros centras – Menų inkubatorius Rudaminoje (Vilniaus rajonas)]. – Iliustr. // Kurier Wileński. – 2023, 4/10 lut. (nr 15(5)), p. 38–39.
45. Werchołamowa, Natalia. Akcja „Dbajmy o ptaki” w Pakienie: [VRSCB Kalvelių struktūrinio padalinio darbuotojos kartu su Kenos girininkijos miškininkais organizavo tradicinę pavasarinę inkilų kėlimo šventę „Globokime paukščius.”] / Natalia Werchołamowa i Teresa Pristawka. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 30 mar./5 kwiet. (nr 13), priedas „Rota“ (nr 1249), p. 21.
46. Wielkanocny poranek w bibliotece: [apie edukacinį renginį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje, kurio metu Rudaminos Ferdinando Ruščico gimnazijos trečiokai dekoravo kiaušinius dekupažo technika] / inf. wł.. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 13/19 kwiet. (nr 15), priedas „Rota“ (nr 1251), p. 2.
47. Wyjątkowe doświadczenie: obóz dla młodzieży „Śladami polskich noblistów” w CBSRW: [apie Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos projektą – vasaros stovyklą jaunimui „Lenkų Nobelio premijos laureatų pėdomis“] – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 31 sierp./6 wrześ. (nr 35), priedas „Rota“ (nr 1271), p. 21.
48. Wypełniony gwarem dzieci: w Rudominie otwarto nowy ośrodek sztuki i kultury: [Rudaminoje oficialiai atidarytas naujas Rudaminos meno mokyklos ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos pastatas] / pagal VRSA.lt. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 2/8 lutego (nr 5), p. 1, 5.
49. Wspólne świętowanie: rodzina – najważniejszą przystanią w życiu każdego człowieka: [Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka organizavo renginį šeimoms „Šeima – svarbiausias uostas kiekvieno žmogaus gyvenime“, skirtą Tarptautinei šeimos dienai paminėti] / inf. CBSRW. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 18/24 maja (nr 20), priedas „Rota“ (nr 1256), p. 2.
50. Z pożytkiem spędzony czas: w świetle książek i gier planszowych: [apie Vaikų knygos savaitę skirtą renginį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje]
51. Źródło wartości i wiedzy: „Tydzień Książki dla Dzieci” w Kowalczukach: [apie Vaikų knygos savaitę skirtą renginį VRSCB Kalvelių struktūriniame padalinyje] / Inf. wł.. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 23/29 mar. (nr 12), priedas „Rota“ (nr 1248), p. 6.
52. Źdanovič, Zigmunt. Jest przykładem dla innych: tradycyjne święto rodziny w Kabiszkach: [apie Šeimos šventę Kabiškėse, kurią organizavo Nemenčinės DKC Kabiškių skyrius kartu su VRSCB Kabiškių struktūrinių padalinių. Šventėje dalyvavo ir Lietuvos lenkų sąjungos pirmininkas, Europos parlamentaras Valdemar Tomaševski] / Zigmunt Źdanowicz; fot. Kristina Blaževičienė. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2023, 15/21 czerw. (nr 24), priedas „Rota“ (nr 1260), p. 1, 4.

2024 m.

1. Baranovskaja, Irena. Iš darbo patirties: kraštotyros projektus Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje. – Iliustr. // Naujienlaiškis kraštotirinininkams. – 2024, Nr 1, p. 8–10. Priega per internetą: <https://www.amb.lt/data/public/uploads/2024/04/naujienlaiskis-kraštotyriminkams-2024-nr.1-7.pdf>
2. Gimtųjų žodžių apkabintas, aš gyvas kalboje”: [Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka organizavo rytmetį, skirtą Lietuvių kalbos dienoms paminėti] / VRSCB inf. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2024, vas. 29 /kovo 6 (Nr 9), p. 12.
3. Įspūdžiai pinant verbą: [apie verbų pynimo edukaciją Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] / VRSCB inf.. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2024, kovo. 21/27, p. 4.
4. „Ką mes žinome apie knygas...“: Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje: [apie Tarptautinės vaikų knygos dienos minėjimą Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] / VRSCB inf.. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2024, bal. 11/17, p. 5.
5. Kartų piknikas „Nes visi lenkai – viena šeima“: [apie projekto „Kalveliai vakar ir šiandien – lenkiški pėdsakai kaimo istorijoje“ vykdymą VRSCB Kalvelių struktūriniame padalinyje]. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2024, lapkr. 28/grod. 4, p. 8.
6. Kino ir teatro meistrai Šumsko bibliotekoje: [apie susitikimą su Inesa Kurklietyte ir Ramūnu Abukevičiumi VRSCB Šumsko struktūriniame padalinyje]. - Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2024, rugs. 19/25, p. 5.
7. Maišiagala prisiminė istoriją: Baltijos kelio 35-osios metinės / Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka. - Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2024, rugp. 29/rugs. 4, p. 4.
8. Mikė Pūkuotukas ir sniegas: Pasaulinė sniego diena: [Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje antroka kūrė trispalvius žibintus] / VRSCB inf.. Organizatoriai. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2024, saus. 25-31, p. 4.
9. Minėjo Lietuvių kalbos dienas: [Rudaminos dešimtokai Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] / VRSCB inf.. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2024, kovo. 7/13, p. 4.
10. Pometka, Jelena. Nauji įgūdžiai ir įspūdžiai: [apie Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje liepos 1–5 dienomis vykusią vaikų vasaros stovyklą „Atrask save“, kurią finansavo Vilniaus rajono savivaldybė] / Jelena Pometko. – Iliustr. // Tarp knygų. – 2024, Nr. 7/8 (liepa/rugpjūtis), p. 41.
11. Pristavka, Teresa. Skaitmeninio raštingumo pamokėlė bibliotekoje: [apie renginį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Kalvelių struktūriniame padalinyje] / Teresa Pristavka. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2024, geg. 16/22 (NR. 20), p. 8.
12. Projektas „Sveiki dantys – graži šypsena“ kviečia vaikus rūpintis savo burnos higiena: [Vilniaus

- rajonų savivaldybės Centrinė biblioteka pradėjo vykdyti vaikų burnos higienai skirtą projektą „Sveiki dantys – graži šypsena“ / VRSCB inform.. - Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2024, lapkr. 21/27, p. 5.
13. Projekto „Išsaugoti nuo užmaršties – Jelenskių šeima Glitiškėse“ pristatymas: [apie VRSCB įgyvendintą projektą]. - Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2024, gruod. 26 / 2025 saus. 1 (Nr 52), p. 1, 4.
14. Radevič, Elena. Susitikimas su žymiu fizikos mokslų daktaru Romualdu Braziu Sudervės bibliotekoje / Elena Radevič. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2024, geg. 9/15 (Nr 19), p. 4.
15. Rinktinės biatlonininkas: susitikimai su garsiais rajono žmonėmis: [biatlonininkas Karolis Dombrovskis susitiko su skaitytojais Nemenčinės miesto bibliotekoje] / VRSCB inf.. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2024, bal. 25/ geg. 1, p. 5.
16. Susitikimas su Asta: [apie renginį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje – susitikimą su rašytoja Asta Ivaškevičiūte] / VRSCB inf.. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2024, kovo. 14/20, p. 4.
17. Susitikimas su legendiniu atlikėju sužavėjo Rudausius: [rugpjūčio 7-ąją Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Rudausių struktūriniame padalinyje vyko susitikimas su populiariu Lietuvos reperiu Svaru] / Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka. - Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2024, rugp. 15/24, p. 4.
18. Susitikimas su meškiuku diskusijų klube „Lenkiška knyga“ [apie renginį vaikams Centrinėje bibliotekoje] / VRSCB inform.. - Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2024, lapkr. 28/grod. 4, p. 9.
19. Susitikimas su seniūnų: [Rudaminos seniūnijos dienos Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] / VRSCB inf. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2024, bal. 18/24, p. 13.
20. Susitikimas su žodžio meistru Henriku Mažul: [apie renginį Centrinėje bibliotekoje] / VRSCB inform.. - Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2024, spalio 10/16, p. 6.
21. Šatkevič, Česlava. Sukurk atviruką mamai!: [apie renginį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] / Česlava Šatkevič. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2024, geg. 9/15 (Nr 19), p. 4.
22. Šventinis koncertas Rudausių kaime: [organizatoriai – Vilniaus rajono Nemenčinės vaikų darželio skyriaus Rudausių daugiafunkcio centro koordinatore Dorota Tomaševska ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Rudausių struktūrinio padalinio vyr. bibliotekininkė Gražina Lapunienė] / RDC inf.. – Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2024, saus. 4/10, p. 4.
23. „Traukinys į nežinią“. Gedulo ir vilties dienos minėjimas Kalveliuose: [apie Gedulo ir vilties dienos minėjimą, kuriame dalyvavo ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Kalvelių filialo darbuotojai]. - Iliustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. - 2024, birž. 27/liepos 3, p. 4.

24. Vilniaus rajonas. - Iliustr. // Vilnijos kraštotyriminkai: biobibliografija. – Vilnius: Vilniaus apskrities Adomo Mickevičiaus viešoji biblioteka, 2024. - D. 3: Vilniaus rajonas; Vilniaus miestas: [apie Vilniaus rajono kraštotyriminkus, t.t. bibliotekininkes I. Baranovską, F. Buinovską, G. Paldavičiūtę, E. Gaidamavičienę]. – p. 6 – 27. Prieiga per internetą: https://www.amb.lt/data/public/uploads/2024/11/vilnijos-kraštotyriminkai_d.-3.pdf
25. Bibliotekarze i edukatorzy szkolili się z zakresu prawa autorskiego: [apie mokymus bibliotekininkams ir edukatoriams Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje]] / Centralna Biblioteka Samorządu Rejonu Wileńskiego // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 5/11 grud. (nr 49), p. 2.
26. Charytatywny muzyk: spotkanie z liderem zespołu „G@G Sindikatas“ zafascynowało mieszkańców Rudowsi: [Rugpjūčio 7-ąją Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Rudausių struktūriniame padalinyje vyko susitikimas su populiariu Lietuvos reperiu Svaru.] / na podst. inf. Centralnej Biblioteki Samorządu Rejonu Wileńskiego. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 15/21 sierp. (nr 33), priedas „Rota“ (nr 1321), p. 2.
27. Delegacja ze Szczecinka odwiedziła Centralną Bibliotekę Samorządu Rejonu Wileńskiego. – Iliustr. // Kurier Wileński. – 2024, 21/22 marca (nr 32), p. 22.
28. Dni gminy Rudomino: spotkanie z młodzieżą: [Rudaminos seniūnijos dienos Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] / inf. Centralna Biblioteka Samorządu Rejonu Wileńskiego// Kurier Wileński. – 2024, 25/26 kwiet. (nr 46), p. 15.
29. Insperujące wydarzenie: społeczność wsi Werusowo zanurzyła się w świat muzyki z Julianem Germanowiczem: [Apie susitikimą su talentingu pianistu, kompozitoriumi ir vargonininku Julianu Germanovičiumi, kuris vyko VRSCB Veriškių struktūriniame padalinyje.] / inf. Centralna Biblioteka Samorządu Rejonu Wileńskiego // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 12/18 wrześ. (nr 37), priedas „Rota“ (nr 1325), p. 2.
30. Inspirująca wystawa: 3. spotkanie w ramach projektu „Kowalczuki wczoraj i dziś – polskie ślady w historii wsi”: [apie projekto „Kalveliai vakar ir šiandien – lenkiški pėdsakai kaimo istorijoje“ vydimą VRSCB Kalvelių struktūriniame padalinyje]. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 5/11 grud. (nr 49), priedas „Rota“ (nr 1337), p. 7.
31. Kaczanowski, Marian. Spotkanie z olimpijczykiem Karolem Dąbrowskim: [biatlonininkas Karolis Dombrovskis susitiko su skaitytojais Nemenčinės miesto bibliotekoje] / Marian Kaczanowski. – Iliustr. Tygodnik Wileńszczyzny, – 2024, 25 kwiet / 1 maja (nr 17), p. 6.
32. Łapunienie, Grażyna. Podróż w magiczny świat Juliana Tuwima: [apie renginį ikimokyklinukams VRSCB Rudausių struktūriniame padalinyje] / Grażyna Łapunienie. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 26 wrześ. / 2 paźdz. (nr 39), priedas „Rota“ (nr 1327), p. 2.
33. Lapunienė, Grażyna. Święteczny koncert w Rudowsiach: [organizatoriai – Vilniaus rajono

Nemenčinės vaikų darželio skyriaus Rudausių daugiafunkcio centro koordinatorė Dorota Tomaševska ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Rudausių struktūrinio padalinio vyr. bibliotekininkė Gražina Lapunienė] / fot. VRSA. – Ilustr. // Kurier Wileński. – 2024, 9/10 stycz. (nr 03), p. 21.

34. Lekcja wychowawcza w lesie: w Kowalczukach zwierzęta leśne nie głodują: [apie tradicinę akciją „Dovanos žvėreliams“, kuria organizuoja Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos (VRSCB) Kalvelių struktūrinis padalinys] / organizatorzy. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 1/7 lutego (nr 5), priedas „Rota“ (nr 1293), p. 20.

35. Mackiewicz, Edward. Bicie serca społeczności: Dzień Pamięci Osób Ratujących Litewskich Żydów w bibliotece we wsi Małe Ligojnie: [apie renginį Mažųjų Lygainių bibliotekoje, skirtą Lietuvos žydų gelbėtojų dienai paminėti] / Edward Mackiewicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 11/17 kwiet. (nr 15), priedas „Rota“ (nr 1303), p. 1, 20.

36. Mackiewicz, Edward. Bożonarodzeniowe spotkanie seniorów w Małych Ligojniach: [apie kalėdinį senjorų susitikimą Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Mažųjų Lygainių struktūriniame padalinyje]: / Edward Mackiewicz // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 11/17 stycz. (nr 2), priedas „Rota“ (nr 1290), p. 22.

37. Mackiewicz, Edward. Dzień Pamięci Osób Ratujących Litewskich Żydów w bibliotece we wsi Małe Ligojnie: [apie renginį Mažųjų Lygainių bibliotekoje, skirtą Lietuvos žydų gelbėtojų dienai paminėti]. – Ilustr. // Kurier Wileński. – 2024, 4/5 kwiet. (nr 37), p. 20-21.

38. Mackiewicz, Edward. Ocalić od zapomnienia: spotkanie z autorem książek historyczno-krajoznawczych w Małych Ligojniach: [VRSCB Mažųjų Lygainių struktūriniame padalinyje liepos 2 d. įvyko renginys „Kaip kuriama istorijos knyga?“ - susitikimas su Vilniaus krašto istoriku, rašytoju Romanu Liachovič, skirtas Lietuvos karaliaus Mindaugo karūnavimo ir Tautiškos giesmės dienai paminėti.] / Edward Mackiewicz; fot. Andrzej Tuniewicz. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 18/24 lipca (nr 29), priedas „Rota“ (nr 1317), p. 4.

39. Markevič, Teresa. Promowanie rodzimych twórców: Święto Poezji i Muzyki „Lira Syrokomli“ obchodziło 40-lecie: [Gegužės 25 d. Vladislavo Sirokomlės muziejuje Bareikiškėse įvyko tradicinė poezijos ir muzikos šventė „Sirokomlės lyra“. Pirmasis tokio pobūdžio renginys Bareikiškėse įvyko prieš 40 metų. Šventės iniciatorė ir organizatorė buvo Vilniaus rajono savivaldybės Centrinė biblioteka.] / Teresa Markiewicz; fot. autorka. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 30 maja/5 czerw. (nr 22), priedas „Rota“ (1310), p. 1, 20.

40. Mistrzowie kina i teatru w bibliotece w Szumsku: [apie VRSCB Šumsko struktūriniame padalinyje vykusį susitikimą su žymia režisiere Inesa Kurklietyte ir aktoriumi Ramūnu Abukevičiumi.] / Centralna Biblioteka Samorządu Rejonu Wileńskiego. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 19/25 wrześ. (nr 38), priedas „Rota“ (nr 1326), p. 2.

41. Norinkevičūtė, Daiva. Rozwijanie tolerancji: zrealizowano litewsko-polski projekt wymiany młodzieży „Most Przyjaźni”: [apie VšĮ „SIGNUM INTER“ įgyvendintą Lietuvos-Lenkijos jaunimo mainų projektą „Draugystės tiltas“. Projekto pristatyme dalyvavo ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos atstovai.] / Daiva Norinkevičūtė. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 18/24 lipca (nr 29), priedas „Rota“ (nr 1317), p. 22.
42. O Kowalczukach wczoraj i dziś: piknik pokoleń „Bo wszyscy Polacy to wielka rodzina”: [apie projekto vykdymą Kalvelių bibliotekoje]. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 28 listop./4 grud. (nr 48), p. 6.
43. O pszczółkach w bibliotece / Centralna Biblioteka Samorządu Rejonu Wileńskiego: [apie Tarptautinės bičių dienos minėjimą Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje]. – Iliustr. – 2024, 30 maja/5 czerw. (nr 22), priedas „Rota“ (1310), p. 2.
44. Obchody Dnia Żałoby i Nadziei w Kowalczukach: [apie Gedulo ir vilties dienos minėjimą, kuriam dalyvavo ir Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Kalvelių filialo darbuotojai]: – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 20/26 czerw. (nr 25), priedas „Rota“ (nr 1313), p. 4.
45. „Ocalić od zapomnienia – ród Jeleńskich w Gliniszczach”: prezentacja projektu: [apie VRSCB projektą „Išgelbėti nuo užmaršties – Jelenskių šeima Glitiškėse. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 19/25 grud. (nr 51), p. 1, 6.
46. Pamięć o bohaterach: wyjątkowy projekt biblioteki w Jęzmienszkach o Armii Krajowej: [apie projekto „Kiekvienas turi pažinti savo didvyrius – Armija Krajova Vilniaus krašte” vydimą VRSCB Eitminiškių struktūriniame padalinyje]/ tekst i foto Filia Centralnej Biblioteki Samorządu Rejonu Wileńskiego w Jęzmienszkach. – Iliustr. // Kurier wileński. – 2024, 17/18 grud. (nr 142), p. 19.
47. Platforma do wymiany zdań i pomysłów: spotkanie ze starostą Rudamina Józefem Szatkiewiczem: [Rudaminos seniūnijos dienos Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] / inf. Centralnej Biblioteki Rejonu Wileńskiego. – Iliustr. Tygodnik Wileńszczyzny, – 2024, 18/24 kwiet (nr 16), p. 6.
48. Poezja sercem pisana: spotkanie z mistrzem słowa Henrykiem Mażulem: [apie renginį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] / inf. i foto CBSRW. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 10/16 pazdz. (nr 41), priedas „Rota“ (nr 1329), p. 20.
49. Półkolonie w bibliotece: tydzień pełen śmiechu, przygód i niezapomnianych wrażeń: [apie Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje liepos 1–5 dienomis vykusią vaikų vasaros stovyklą „Atrask save“, kurią finansavo Vilniaus rajono savivaldybė]. / Centralna Biblioteka Samorządu Rejonu Wileńskiego. – Iliustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 18/24 lipca (nr 29), priedas „Rota“ (nr 1317), p. 22.
50. Prelekcja o Armii Krajowej: spotkanie z historykiem dr Tomaszem Bożerockim: [apie projekto

„Kiekvienas turi pažinti savo didvyrius – Armija Krajova Vilniaus krašte” vydimą VRSCB Eitminiškių struktūriniame padalinyje] /inf. i fo. Centralna Biblioteka Samorządu Rejonu Wileńskiego. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 12/18 grud. (nr 50), priedas „Rota“ (nr 1338), p. 2.

51. „Prezent dla zwierząt“ w Kowalczukach: mieszkańcy lasu tu nie głodują: [apie tradicinę akciją „Dovanos žvėreliams“, kuria organizuoja Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos (VRSCB) Kalvelių struktūrinis padalinys] / organizatorzy. – Ilustr. // Kurier Wileński. – 2024, 8/9 lutego (nr 16), p. 20.

52. Pristawka, Teresa. Bajkowe spotkanie dla dzieci w Kowalczukach: [apie renginį vaikams, kurį organizavo VRSCB Kalvelių struktūrinio padalinio darbuotojos] / Teresa Pristawka. - Ilustr. // Kurier wileński. – 2024, 30 pazdz. / 1listop. (nr 123), p. 9.

53. Pristawka, Teresa. Międzynarodowe warsztaty „Polska w naszych sercach“ w Kowalczukach: [apie projekto „Kalveliai vakar ir šiandien – lenkų pėdsakai kaimo istorijoje“ vykdymą Kalvelių bibliotekoje] / Teresa Pristawka. - Ilustr. // Kurier wileński. – 2024, 9/20 listop. (nr 130), p. 23.

54. Sokołowska, Teresa. Niesamowita podróż po świecie strof i dźwięków: wieczór poezji „Muzyczna podróż przez ocean emocji” w Kabiszkach: [apie poezijos renginį Kabiškių kultūros centre. Renginį organizavo VRSC Kabiškių struktūrinis padalinys] / Teresa Sokołowska; fot. organizatorzy. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 8/14 lutego (nr 6), priedas „Rota“ (nr 1294), p. 1, 7.

55. Spotkanie klubu dyskusyjnego „Książka Polska“: [Vasario 3 d. Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje įvyko pirmasis diskusijų klubo „Lenkiška knyga“ susitikimas, kuriame dalyvavo mamos su vaikais.] / inf. CBSRW. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. –2024, 15/21 lutego (nr 7), priedas „Rota“ (nr 1295), p. 21.

56. Spotkanie z prof. Brazisem w Suderwie: [apie renginį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Sudervės struktūriniame padalinyje] / inf. i fot. Centralna Biblioteka Samorządu Rejonu Wilenskiego. – Ilustr. // Kurier Wileński. –2024, 9/10 maja (nr 52), p. 22.

57. Spotkanie z wybitnym fizykiem: [apie susitikimą su žymiu fizikos mokslų daktaru Romualdu Braziu Sudervės bibliotekoje]: / Centralna Biblioteka Samorządu Rejonu Wileńskiego. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 9/15 maja (nr 19), priedas „Rota“ (nr 1307), p. 21.

58. Symbol odrodzenia: warsztaty wicia palm w CBSRW: [apie Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje vykusią verbų pynimo edukaciją, kurią vedė žinoma etnografė ir knygos „Vilniaus verbos: gyvoji istorija“ autorė Janina Norkunienė] / – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 21/27 mar. (nr 12), priedas „Rota“ (nr 1300), p. 4.

59. Światowy Dzień Poezji w oddziale CBSRW w Kowalczukach: [apie Tarptautinės poezijos dienos minėjimą Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Kalvelių struktūriniame

padalinyje] / organizatorzy. – Ilustr. //Tygodnik Wileńszczyzny, – 2024, 28 mar./3 kwiet (nr 13), priedas „Rota“ (nr 1295), p. 4.

60. „Tańcz i śpiewaj, polskie dziecko“: finał projektu „Kolorujemy Polskę – Malujemy Niepodległą Polskę”: [apie projekto „Spalviname Lenkiją piešiamė Nepriklausomą Lenkiją“ vydimą VRSCB Visalaukės struktūriniam padalinyje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 26 grud. / 2025, 1 stycz. (nr 52), p. 5.

61. Tydzień Bibliotek w Kowalczukach: [apie renginį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Kalvelių struktūriniam padalinyje] / organizatorzy. – Ilustr. // Kurier Wileński. –2024, 30 kwiet. / 1maja (nr 48), p. 11.

62. Wartościowa lekcja historii w Rudominie: Spotkanie z dr Barbarą Jundo-Kaliszewską: [apie susitikimą su istorike ir politologe dr. Barbara Jundo-Kaliszewska Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] / tekst i zdjęcia: Centralna Biblioteka Samorządu Rejonu Wileńskiego. - Ilustr. // Kurier wileński. – 2024, 14/15listop. (nr 128), p. 22.

63. Wieś oczami dzieci: finał konkursu rysunkowego o Kowalczukach: [apie projekto „Kalveliai vakar ir šiandien – lenkiški pėdsakai kaimo istorijoje“ vykdimą VRSCB Kalvelių struktūriniam padalinyje]. / inf. Filia Centralnej Biblioteki Samorządu Rejonu Wileńskiego w Kowalczukach. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 12/18 grud. (nr 50), priedas „Rota“ (nr 1338), p. 20.

64. „Wiosna z poezją“ w Skirlanach: / Inf. wł. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2024, 30 maja/5 czerw. (nr 22), priedas „Rota“ (1310), p. 2. Apie renginį „Pavasaris su poezija“ VRSCB Skirlėnų struktūriniam padalinyje, kurio metu buvo pristatyta nauja Valdemaro Haidamovičiaus (1949–2015) knyga „Serca nie oddaj śniegom“ („Neatiduok širdies sniegui“).

2025 m.

1. Baranovskaja, Irena. 2024-aisiais Vilniaus rajono savivaldybės centrinės bibliotekos įgyvendinti kraštotyros projektai. – Ilustr. //Naujienlaiškis „Kraštotyros žinios“. – 2025, Nr.1, p. 15-16. Prieiga per internetą: <https://www.amb.lt/regionas/data/public/uploads/2025/04/naujienlaskis-kraستotyros-zinios.pdf>

2. Lapunienė, Gražina. Kūrybiškumas objektyve: Vilniaus rajone pasibaigė konkursas „KNYGA OBJEKTYVE“: [apie konkursą, kurį organizavo Vilniaus rajono Nemenčinės vaikų lopšelio–darželio „100 spalvų“ skyrius, Rudausių daugiafunkcis centras bei Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Rudausių struktūrinis padalinys. . – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2025, lapkr. 27/ gruod. 3, p. 5.

3. Lebedžinskienė, Kristina. Aptarė, ką nuveikė, ir numatė ateities veiklos kryptis: [Apie Vilniaus rajone įsikūrusiame Glitiškių dvare vykus Lietuvos savivaldybių viešųjų bibliotekų asociacijos (LSVBA) narių visuotinis susirinkimą. – Ilustr. // Tarp knygų. – 2025, lapkr., p. 29.

4. Nuo mažos skaityklos iki šiuolaikinio centro: 85 įkvėpimo ir kultūros metai Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje: [apie 85 bibliotekos įkūrimo metinių minėjimą] / VRSCB inf. ir nuotr. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2025, spalio 30/ lapkr. 5, p. 1, 4.
5. Protomūšis jaunimui: [apie projekto „Lenkijos siekis atgauti deramą vietą tarp Europos valstybių“ įgyvendinimą Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] / VRS CB inf. ir nuotr. . – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2025, spalio 2/8, p. 5.
6. Rudausiuose įgyvendintas architektūrinis konkursas, jo užsakovais ir žiuri tapo vietos vaikai ir jaunimas: [apie Rudausiuose realizuotą VšĮ “Architektūra ir žmonės” projektą, kurio partnerių buvo VRSCB Rudausių struktūrinis padalinys] / nuotr. Pijus Girdziuško. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2025, liepos 24/30, p. 5.
7. Sausio 13-osios atminimo renginys Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2025, sausio 16/22, p. 5.
8. Šeimos šventė Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje: [apie tradicinį renginį. – Ilustr. // Vilniaus krašto savaitraštis. – 2025, geg. 22-28, p. 4.
9. „Crońmy naszych małych przyjaciół“ : wiesznie budek lęgowych w Kowalczukach :[apie edukacinį vaikų susitikimą šūkiu „Saugokime savo mažuosius draugus“ Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Kalvelių struktūriniame padalinyje.] / organizatorzy. – Ilustr.. – Rubrika: Kultura // Tygodnik Wileńszczyzny. –2025, 27 mar./2 kwiet. (nr 13), p. 7.
10. „Jakbyśmy ze szkoły wcale nie wyszli“ : spotkanie pełne wspomnień i wzruszeń byłych nauczycieli w Miednikach : [apie buvusių Medininkų šv. Kazimiero gimnazijos mokytojų susitikimą Medininkų kaimo bibliotekoje]/ . – Ilustr.. – Rubrika: Kultura // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2025, 16/22 paźdz. (nr 42), priedas „Rota“ (nr 1382), p. 1, 22.
11. „Zainsperowani Polską“ : kreatywno-edukacyjny obóz w Pogirach : [Rugpjūčio 18–22 dienomis Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Pagirių padalinyje vyko penkių dienų kūrybinė-educacinė stovykla vaikams ir jaunimui „Lenkijos įkvėpti“. Projektas finansuojamas pagal Lenkijos Respublikos Senato rūmų globos programą užsienio lenkams ir Lenkijos bendruomenei 2025 metais.]/ . – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. –2025, 18/24 wrześ. (nr 38), priedas „Rota“ (nr 1378), p. 2.
12. Czytelnicze przygody : Tydzień książki dziecięcej w Pikelszkach : [apie Vaikų knygos savaitę Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Pikeliškių struktūriniame padalinyje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2025, 27 mar./2 kwiet. (nr 13), p. 20.
13. Interesujące i inspirujące prelekcje : międzynarodowa konferencja skierowana dla do młodzieży : [apie projekto „Lenkijos pastangos atgauti deramą vietą tarp Europos šalių” vykdymą Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje. Projektas finansuojamas 2025 m. pagal Lenkijos

Respublikos Senato globą lenkams užsienyje programą.] . – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2025, 30 paźdz./5 listop. (nr 44), priedas „Rota“ (nr 1384), p. 7.

14. Książki, roboty i tajemnicze historii! : letnie przygody w Centralnej Bibliotece Samorządu Rejonu Wileńskiego : [apie vasaros stovyklą vaikams „Jaunieji bibliotekininkai“ Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje]. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2025, 17/23 lip. (nr 29), priedas „Rota“ (nr 1369), p. 22.

15. Lapunienė, Gražyna. Ciekawe i rozwijające zadania : Dzień Języka Litewskiego w bibliotece w Rudowsiach : [apie edukacinį renginį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Rudausių padalinyje, skirtą Lietuvių kalbos paminėti] / Gražyna Lapunienė. – Ilustr.. – Rubrika: Kultura // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2025, 13/19 mar. (nr 11), priedas „Rota“ (nr 1351), p. 21.

16. Mackiewicz, Edwadr. Do lasu – przez grzybowe mosty : Światowy dzień Środowiska w bibliotece w Małych Ligojniach : [apie renginį Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Mažųjų Lygainių padalinyje, skirtą Pasaulinės laukinės gamtos dienai paminėti] / Mackiewicz Edwadr ; fot. Maria Kiziniewicz. – Ilustr.. – Rubrika: Społeczeństwo // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2025, 12/18 czerw. (nr 24), priedas „Rota“ (nr 1364), p. 22.

17. Mackiewicz, Edward. O czasie, który potrafi łączyć : spotkanie seniorów z poetką z okazji Międzynarodowego Dnia Osób Starszych: [apie susitikimą su poetę Danuta Kostiegova Mažųjų Lygainių bibliotekoje, skirtą Tarptautinėj pagyvenusių žmonių dienai paminėti] / Edward Mackiewicz ; fot. Jūratė Sakavičiūtė. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2025, 9/15 paźdz. (nr 41), priedas „Rota“ (nr 1381), p. 1-2.

18. Mackiewicz, Edward. W cieplej i przyjemnej atmosferze : spotkanie opłatkowe w bibliotece w Małych Ligojniach : [Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Mažųjų Lygainių padalinyje vyko kalėdinis susitikimas, kurį organizavo biblioteka ir Pagirių seniūnija] / Edward Mackiewicz ; fot. Jelena Bielak. – Ilustr.. – Rubrika: Społeczeństwo // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2025, 9/15 stycz. (nr 2), priedas „Rota“ (nr 1342), p. 7.

19. Od małej czytelnii do nowoczesnego centrum : 85 lat inspiracji i kultury w Centralnej Bibliotece Samorządu Rejonu Wileńskiego : [spalio 24 dieną Vilniaus rajono savivaldybės centrinė biblioteka paminėjo garbingą 85 metų veiklos jubiliejų. Į šventinį renginį susirinko bibliotekos darbuotojai, ištikimi skaitytojai, partneriai bei svečiai iš Lietuvos ir užsienio institucijų.] / inf. i fot. Centralna Biblioteka Samorządu Rejonu Wileńskiego. – Ilustr.. – . – // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2025, 30 paźdz./ 5 listop. (nr 44), p. 1, 6.

20. Od małej czytelnii do nowoczesnego centrum: 85 lat inspiracji i kultury w Centralnej Bibliotece Samorządu Rejonu Wileńskiego: [apie 85 bibliotekos įkūrimo metų minėjimą] / inf. i foto Centralna Biblioteka Samorządu Rejonu Wileńskiego. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2025, 30 padz./5 listop. (nr 44), p. 1, 6.

21. Pristavka, Teresa. „Czytanie legend polskich“: Magiczny świat dawnych opowieści w Bibliotece w Kowalczukach: [apie renginį vaikams Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Kalvelių struktūriniame padalinyje] / Teresa Peristavka. – Ilustr. // Kurier wileński. – 2025, 26/27 czerwc. (Nr 71), p. 19.
22. Pristavka, Teresa. Szkolenia komputerowe w Bibliotece w Kowalczukach: [apie kompiuterinio raštingumo mokymus Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Kalvelių struktūriniame padalinyje] / Teresa Peristavka. – Ilustr. // Kurier wileński. – 2025, 26/27 czerwc. (Nr 71), p. 19.
23. Radość bycia razem : [apie renginį Vilniaus rajono Savivaldybės Centrinės bibliotekos Medininkų struktūriniame padalinyje] // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2025, 12/18 czerw. (nr 24), priedas „Rota“ (nr 1364), p. 2.
24. Świętowanie piękna poezji : uczniowie z Litwy i Polski rywalizowali w internetowym konkursie recitatorskim : [Tarptautinės poezijos dienos proga Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje vyko internetinis Tarptautinis poezijos konkursas, kuriame dalyvavo moksleiviai iš Rudaminos ir Ščecineko miesto (Lenkija).] / inf. i foto Centralna Biblioteka Samorządu Rejonu Wileńskiego. – Ilustr.. – Rubrika: Kultura // Tygodnik Wileńszczyzny. –2025, 27 mar./2 kwiet. (nr 13), p. 7.
25. Wartościowe, interesujące i pożyteczne obchody : Tydzień Bezpiecznego Internetu w bibliotece w Kowalczukach : [apie saugesnio interneto mokymus Vilniaus rajono savivaldybės Centrinės bibliotekos Kalvelių struktūriniame padalinyje] / Organizatorzy. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. – 2025, 20/26 lutego (nr 8), priedas „Rota“ (nr 1384), p. 7.
26. Wydarzenie pełne pozytywnej energii : Święto Rodziny w Centralnej Bibliotece Samorządu Rejonu Wileńskiego : [apie Šeimos šventė Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje.] / inf. Centralna Biblioteka Rejonu Wileńskiego. – Ilustr. // Tygodnik Wileńszczyzny. –2025, 22/28 maja (nr 21), priedas „Rota“ (nr 1361), p. 21.
27. W Kowalczukach odbyła się lekcja o szkodliwych treściach w internecie: [apie mokymus VRSCB Kalvelių struktūriniame padalinyje] / tekst i foto Centralna Biblioteka Samorządu Rejonu Wileńskiego. - Ilustr.// Kurier wileński. – 2025, 30/31 stycz. (Nr 12), p. 18.
28. Z lotu ptaka: [apie Andriaus Repšio nuotraukų parodos atsidarymą Vilniaus rajono savivaldybės Centrinėje bibliotekoje] // Tygodnik Wileńszczyzny. –2025, 18/24 grud. (nr 51), priedas „Rota“ (nr 1391), p. 23.